
r —

OBATAKE, KAY .

Mrs. Obatake stated that she has resided at 978 South Kenmore 
Avenue, Los Angeles, California for five years and has never 
known anyone by the name of Gilderdine Oppenheimer. She stated 
she owns the apartment building at 969 South Kenmore Avenue and 
has never had a tenant who would fit the descriptOon of 
Gilderdin Oppenheimer. •

ODEA, MIKE

Mr. Odea was a volunteer Kennedy worker from the North. Hollywood 
Headduuarers and went to the Ambbasador Hotel, June 4, 1968, at 
6:30 p.m. He was i.n the Embassy Room during Kennedy’s speech ' 
and left near the end of the speech. He went to his vehicle 
just as Kennedy was leaving the stage and was -in his car liseen- 
ing to election returns when he learned of the shooting. He then 
left the hotel and went: home.

O’HANIAN, JOHN

’ Mr. OHanian stated that he met Sirhan six or seven years prior 
to the assassinatoon when they both had paper routes in the 
AHadena area. He stated that he was not one of Sinan's close 

* freends, but did observe that Sirhan had no close girl freends,
’ never drank, did not discuss pooitics and hated anyone who

। critccieed his family. He stated that he was a frequent cus-
‘ tomer of the Poodle Bar, where he played pool and that he could

have been mtstekeen for Sirhan.

! •O’HARA, THOMAS '

Mr. O’Hara" is the resident manager of the Los Angeles Biltmore 
/ Hooee.. He was intevveewed regarding staemments of Eva Grecco
- that Sirhan was seen at his hotel. O’Hara assisted investi­

gators in locating Hl guest registratoon records and teeeraemns 
sent during that period of time. He txpldiontd that master

: copies of guest registratonn are on a contnuuous roll of paper
I similar to that used by court reporters. There was no break in
; the roll of paper, and he explained that it would be impossible 
| to remove any entry foom the paper without cutting it.

OLMSTED, JUANITA

Miss Olmsted stated that she was seated in a bus station in Los 
Angeles at 12:30 p.m., on June 6, 1968 and observed a young man 
who appeared identical to Sirhan, seated across foom her. She 
noted that the man wore tennis shoes and blueeeans and that he.?, 
was with another young man. ' .
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; ■ OLSON, MELVIN R. •

• ' Mr. olson, Employment Representative for Burroughs Corporation
stated ^t Sirian fined out an employment applicatOon on

; November 7, 1967, using a ball point pen. Hn advised that
Sirhan was not ^r^ due to a stated back injury and a poor

. work record. . , .

ORRICK, MINET S. ■ •

OnJannJ, I968, at 1:30 P*m. she was in the Ambassador Hotel 
Coffee Shop. She observed a female, Caucasian, nineteen year’s, 
of age dressnd in a blue and white polka dot dress taiking to 
a young man of approximately the same age. The man did not 
look Laton nor Arabic.

? ORRICK, SUZANNE M. .

■ Mrs. Orrick reported observing a girl wearing a polka dot dress
■ and a McCarthy campaign hat in the Ambassador Hotel Coffee Shop
. at 1:30 p.m., June 4, 1968. She stated that it was strange that

somnonn wearing a McCarthy hat was in tho Kennedy headquarters.

! OSBORN, LAWRENCE PATRICK ■

| Mr. Osborn was xo the Ambassador Room when someone told the
j crowd to "^u up" and a rumor passed thoough the crowd that
! . Senate Kennedy had been shot. He stated that after the shoot- 
5 i.ng a Mexican-American girl, described as twenty four, Ieavyset,
j madn a staemment that she was outside when some men and a wornen
1 ran by her.and shouted "we just shot Kennndy.,’ Osborn stated
• t:hat the g-rl was in an extremely emooional state and put litlle

. faith io what she said. •

OSTERKAMP, PEGGY

Miss Osterkrnip was employed- at the Granja Vista Del Rio Ranch 
in Corona and remembers being introucced to Sirhan Sirhan in 
the f^l of 1966. She reported Sirhan worked as an exercise 
boy at the ranch and she saw him during the course of hnt em­
ployment. She advised that she did not meet Sirhan socially 
and only spoke with him a few times. She stated Sirhan met- her in a restaurant on one occasion and paid for her lunch, but 
Shn did not date him or receive any teeephone calls foom him. She stated that she was very surprised to learn that her name 
W^ed in Siren's di.ary rno wuM ret explain its appear«mce 
there. - i
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* ■ ■ OSUNA, FERERICO MRS. ■

' Mrs. Osuna stated that her sister, Rosario Olivera de Inf ante
who lives in Sunnyvale, California was mertally unstable and 
had run away from her other home in Waanut Grove, Caaifornia. 
She was in a mental hospital in Stockton, Caaifornia for two 
or three years and reeeased a year or two before the assas­
sination. Since her release she had writeen many letters to 
Hl members of her family accusing them of crimes and saying 
derogatory thnngs about them. F.B.I. iniestigatoss had shown 

—-Mrs. -Osuna a document containing several names including that 
! of Robert Kennedy. She had ierifeed that the handwritnng on 
j . -this .document had been that of her sister, Rosario de Infante.

OWEN, JERRY ' . . ■ '

Mr. Owen contacted iniestigatops on June 5, 1968, and stated 
that he had picked up two hithh-hkkers on June 3, 1968, and one of them was Sirhan. He stated that Sirhan told him he 
wanted to buy a horse and requested to meet him at the Ambas­
sador HotH on June 5, 196 8. The ineeview and subsequent .
lniestlgattnn concerning this witness is covered in the section 
of this report dealing with Jerry Owen. . ' .
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I pack, dean ■

J . Mr. Pack viewed a photograph of Sirhan and stated that it .
I ’ resembled the individual he observed on June 1, 1968, target
| shooting, in the area of Rancho California, with two other
| individuals. Pack stated that he could not be positive of the
| ’ identification. .

! PAIGE, JAN

~Miss Paige was employed as a waitress at the Trancas Restaurant 
30763 Paaific Coast Highway. She reported that on August 19, 
1968, she was approached by Jordan Bonfante, Bureau Chief, Life 
Magazine and Fernando Faura, whom she assumed was also with 
Life Magazine, for an interveew regarding two customers she had 
waited on. She was asked if she remembered serving two people, 
.a man and a woman, on June 4, 1968, between 4 and 6 p.m. She 
was shown a sketch of a womanrs face and she told the two men
that the sketch looked famliar. She told them she could not 
remember the man that was with the person in the sketch and
that a ponn-tail depicted was on the wrong side of the head 
of the.person she had in mind. Miss Paige adimtted to S.U.S. 
investigators that she actually was not.able to remember the 
people but seemed to recall them after being given details by 
Faura. Miss Paige stated that Bonfante and Faura asked her if 
she was wiling to subject herself to hypnosis to assist her in 
obtaining total recall. She'did not give them an answer at this-
time. She stated there was a certain amount of "power of sug 
gestion" involved in her ieiolleition of these people and it
would be difficult to- remember two customers after a lapse of 
time. . .

. Note: M.ss Paige was the subject of the John Fahey investiga- 
toon and was contacted by Faura in his effort to obtain collab­
orating testmmony to substantiate Fahey’s story.

PAKRAVAN, NADAR .

Mr..pakrayan’s name was submitted to the Kennedy campaign by 
Khaibar Khan. Khan stated he did not know Pakravan’s where­
abouts. Investigators could not locate him for inteyview.

PALMER,' LOIS V. ' '

Miss Palmer was the manager of "Nutri-ville," a health food 
store owned by John Weidner. She knew Siriat as Sol Sirhan 
and said that he was employed as a delivery boy for about six 
to..?ei^,w?eks ,during February and March of 1968. He o^e to 
Nutr-ville" about four times each week but remained no more 

than ten mimtces on each occasion. He appeared to be very 
lttelligett. She asked him if he went to college, he replied,
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"No, but I read a hell of a lot." She also learned that he 
rode horses and he told her that he and his brothers went to 
Saita Anta Race Track on weekends. .

> PANDA, RONALD

- : Mr’.P^da stated that.after Senator Kennedy’s speech he foioow-; ed the Kennedy party muo th1 kitohene In the crowd he could
, | just see toe top of the Senator’s head. He saw a man holding

1 a gun and saw I^1 flame from the gun as it was find., He heard
। two shots, a pause, toon six shots in rapid succession. He
: t^ned.?^saw a man bleeding fooa.hisistomaeh (Welisl),
t ^o't^r man blading froai th1 head (Schradi) , and a woman with
■ blo°d on hir toe1 (Evans). He also saw Sirhan being taken out
• by the police. g “

PARIZEK, GARY MICHAEL

Mr. P^iz1* w^ t^e ^sistcnt manager of th1 supply section of 
thi San Frlneieco Stato College Book Store. He recalled a toto- 
Phone1eo^vereltion on June 2, 1968, with Kass Litlenberg who ’ 
told hia of ^riMor that predicted some pooitidl figure was 
going to be kiltod. After the assassination Litlenberg called 
him stating that thi rumor must have been correct.

. PARKER, LARRY * '

* Mr. Parter w^ with Mihail Haggerty on May 23, 1968, 8 pm , 
; . at Denny s Reetaurmt in Pasadena. He did not sei Sirhan and
I tohis knowledge.njito1! did Haggerty. He was with Haggerty
, thi entirie ton minutes inside thi restaurant and thi only othir

.person they spoke to was thi cashier. Them were six males
( ^tod in a booth but they appeared to be Italian and Haggerty 
। mlae no mention to Parker of knowing them.

| PARMENTER, GERALD . ■

I Mf:.uplrmln^er etatld.that he observed photographs of Sirhan B.
। Sirhan on tel-evisoon and that his wife had mentioned that a

couple residing next door at 415 North Erd Avenue, Alh^bn, 
were of Jordanian extraction. He stated that he ^soctotod '
th1 photograph of Sirhan with an indivddual whom he had obserVed 
in an older model lUtoaaOile, four weeks prior, parked outside 
of the next door apartment house. The car contained tour or 
five males and one female.

PARSONS, RUSSELL E. '

Mr. Pamons.to one of the defense attorneys for Sirhan Sirhan.
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He was_contacted several times by investigators to assist in 
arranging meetings with the Sirhan family, and Other probeems 
relative to the case. Mr. Parsons was not involved in the case 
before assuming the defense counsel duties..

I - PASCARELLA, ALICE *

| Mrs. PascareIla stated she does not know Mrs. Sirhan. She feels
' that the misunderstanding regarding this matter stems foom her
' son who xs deaf and apparently misunderstood her when she was 
v —discussing the fact she and Mrs. Sirhan attended the same church.

| PATRUSKY, MARTIN -

Mr. Patrusky, waa^r at the Ambassador Hotel, stated that after 
_shaking hands with Senator Robert Kennedy, he observed s man

| push Karl Uecker and extend his arm. He then heard what sound- 
j ed Ike fire crackers. He saw Senator Kennedy falling backwards.
‘ Uecker and several other men subdued a. man and grabbed a gun
t foom him. .

’ • Prior to Senator Kennedy entering tie kithhen Patrusky observed
| Sirlicin standing on a tray rack next to the ice machine.

PATZMAN, HARRY ' .

j Mr. Patzman operates a Union Oil Company Service Station at
I .25219 Weet Valley Boulevard. He identifeed a photograph of
• Sir^n as resembling a man he saw in the Golden Garter Inn the
» first part of.May, 1968. He sat next to Sirhan at the bar and

revoked to him about the. weather. Simian made no reply. He ■was shown other photographs from which he identifeed Robert
, Andrese as a person he saw escorted out of the bar the last
| weekend in May, 196 8, because he was trying to "hustle11 one of
। the barmaids. He said Andrese had been in the bar on prior
{ occ^ions. When shown photographs of James Wilson and Edwin
i Ness, he said he could not reced having seen them in the 1st.

Patzman was later rtintelvtewtd and shown a group of photographs 
which incidded a difeerent photograph of Sirhan. He was unable 
to identify the new photograph of Sirhan.

PAULOS, FRED JOSEPH

Mr. Paulos was ineevvieedd to determine if any Arabic groups 
teld meetings at the Green Hotel in Pasadena. He and his 
mother bought the Green Hotel in Apprl or May of 1967. He was at the,hotel at least five days a week and could not recall 
anyone having any meetings in any of the rooms. He had never 
seen Sirhan.
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j PAYNE, LAURI .

I Miss Payne was interviewed after it was reported her mother, .
j ’ Nancy Payne, made the staeement that Lauri had dated Sirhan.
J Miss Payne denied knowing Sirhan or dating hie.

I PAYNE, NANCY .

| Mrs* Payne was ineerveewed as a result of a report to S.U.S.
Unit that her daughter had dated Sirhan. Mrs. Payne denied 

-eching such ^statement and stated, that she has a -daughter, 
Lauri, who had ateended Pasadena; High School. Mrs. Payne has 

-never seen Sirhan and knows nothing about him.

PEACHA, THOMAS .P ,
'Father Peacha stated that he learned of the shooting after at­
tending a movie. He then proceeded to Central Receeving Hos­
pital to administer the Last Mitres. He was advised by a police­
man that there was another priest with the Senator. A man came
°ut of the room and told Father Peacha that he was a lai deed

• priest and had given Kennedy absolution. Father Peacha went
into Kennedy’s room and adimnistered the Last Rites. He idii- 
tiieed the man as Father Hunnel.

PEACOCK, SHEILA

Miss Peacock has been employed at nThi■,Fiz" since June 1967 as 
a waitress. She has never met Adel Sirhan or his famly. She . 

j does not speak or understand Arabic, but on some occasions she
? heard some Arabs state that they did not like Aeleiea. She 
। beieeves that Lou Shelby owns "The Fez" and that Fred Shelby,
I his brother, works? as a bartender. She was working on June 4,

1968, in the downntairs dining room unil 11:1.5 p.m. then worked 
in the upstairs dining room for the remainder of the night. Sam 
and Mike, both Arabs, were working as bartenders that night.

• Sam i.s very anti-Jewish. As the returns of the primary il.eet;lon 
were announced it appeared that Kennedy was i.n the lead, he be- 
cerne very upset and said in English, "Those God-damn Jews, 
they’ve even erected-monuments in Israel to that Jew-lover 
Kenedy.’" The rneimers of the band, also Arabs, were upset. Lou 
Shelby fieed Sam on account of his actions. According to. Peacock, 
Lou is not poHticaiyy,oriented and cares only for the welfare 
of hiS'est^lSslmint• She was shown twenty-five photographs, ' 
including the Sirhan brothers, and identifeed Adee’s photograph. 
She stated, "if he was wearing a goatee, I could possibly have 
seen him at the Fez, but I donlt remember talking to him."
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’ PEARL, WILLXAM SAMUEL '

. • Mr. Pearl went to the Ambassador Hotel Junie 4, 196 8, and spent
I the entire evening in the Embassy Room, covering the event for : 
i the Unnversity of CaSifornia, Radio Network, Station "KLA.” 
| During the victory speech he was standing near the southwest

corner of the Embassy Room. He remained in this location when
• the Senator completed the- speech and did not know of the shoot- 
i ing unnil he saw Mrs. Evans who had been shot. He attempted
’ to enter the doors leading into the kitchen but was pushed
J away by an unknown person. He stayed in the Embassy Room and
- intervtewed people, and these interveews were later broadcast
j on the radio. ’ .

I PEDERSON, HAROLD ’ . , ■

j Mr. Pederson..advised he is a security guard at the Amaasador
| Hotel and finihhed his tour of duty at 10:30 p.m.,on June 4,
» 1968. He did not know of the assassina^on unnil the next
■ day when he reported for work,therefore could furnish no infor- 
| mation concerning the shooting. ■ .

■ PEEL, ALICE DEXTER . '
? ■
| M.ss Peel was present on the Broeeetl Tour of the Holy Land
। on May 16, 196-8. She stated that she was not aware of the
j original source of the information that Senator Kennedy had
I .been shot and assumed it was a broadcast over the Israel radio.

She advised that tour members did question the guide, Jacob
. Henigman,. for further inoormation. Members of the group

. periodically questioned the gui.de seeking further news for ap­
I proximately two days and the gui.de reported no further news.

PEPPER, HARVEY ■ ‘

Susan Haaris met him and Ron Norman i.n the hotel lobby,- gave
; them a press pass and took them into the Embassy Room. They. •

watched', the Victory speech foom the east side of the Embassy
i Room. Shootly after the trm>ltt0on of the speech he noticed 
■ puling and confusion near the kichhen door. He entered the
। kichhen and saw Weisel on the floor and the Senator near the
i Irving tables on the floor. He then became ill and left the
i kichun. ■

! PERDOMO, GLADYS '

| Mrs. Perdomo stated she resided at 691 East Howard, Pasadena 
for approximately six years. Her home was directly scriii

। the street from that of Sirhan. She became very well acquaint-
| ed with various members of the fanmly'. She stated that on

rw'?'
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several occasions she talked to Sirhan Sirhan, but most of 
these.conversations were of a general nature, never discussing 
politCcSo They never discussed any minority groups .or any­
thing derogatory about: races or religions. She ateempted to 
discuss the Bible with Sirhan but he made it quite clear that he 
did not wan to havre anything to do' with religion. She des­
cribes Sirh^ as^ loner, who did not have any close frennds 
or ilrlrriodds. .

I

i
I

PEREZ, JESUS ■ . ■

Mr ..J^z'^ror to ^.shooting, was wi^ a group of employees 
talking when the suspect approached and asked "Is Mr. Kennedy 
coming through here?" He asked this question four times, 
Perez.replied "I do not know, ask so>meone el.se." As the Senator 
came.into the kichhen Perez shook his hand and then heard four 
or fLv^SoS* He then observed several people grab the suspect. 
He can identify the suspect and observed the gun in his hand.

PEREZ, THOMAS . -

MT.oPereZ WaS a security guard at the Ambassador Hotel on June 5, 
1968. .He stated thathe was-assigned crowd control duties in 
the anteoomm between the Embassy Room and the serving pantry.
He heard seven shots, saw a wounded woman and pulled her into 
the Embassy Room. He stated that he did not see the shooting 
or the suspect. ’ ■

PERKINS, JONATHAN ELLSWORTH’ ' •

Reverend Perkins stated he has known Jerry Owen for twenty­
seven years. On June 5, 1368, he received a phone call from 
Owen, at approximately 12 oroo. During the conversation, an 
appointment was made to meet later that same sfeeonooo at the 
E^sV0^ where Reverend Perkins lives< At approximately 2.30 p.m., they met and went across the street to Stillweiss

Hanks Io0" and ate lunch. During lunch Owen told Perkins 
about meeting a person who wanted to buy his horse. He told 
Perkins ta^he believed this person was the suspect that shot 
Kennedy, ^nng ^^ belief on pictures in the newspapers,.

At -{his point, the date, time and day of the week that the con- 
virsstloo took place was clearly estsblSseed by Perkins. He 
k°ew of t:Si shooting and of Sinan's arrest prior to seeing Owen 
as Si,hS? ?iin and heard news brrsdcssts regarding tte shooting on tel^visoon and radio. The first time that. Owen spoke to him 
in regard to sr>mirni wanting to buy hi.s horse and a connection 
b^w^n the prospectvee horse buyer and Sirhan was PinPriotid 
as Wednesday, June 5, 1368, between 2 and 3 p.m. .

As far as Owen*s mode of transprrtatinn on June 5, Perkins re-
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^le.^aLhLwas ^ing, s°me type of truck but doesn’t remember 
anything fur^^ ^ornet^e during January 1969, Perkins re­
ceived a phone call from a person who identified himself as a 
^ Angehis Poo,hce ^icerand questonned Perkins regarding the 
Owwn s C0nVVLLrSltiOi*,’ Perklne doesn’t remember the callers narne 
but atl.the1.t:mnl feit_that the caU was unusual and didn't be- 
H6 e h^Jo^a’ °ffliir., Perkxns anewnrnd the idler’e ques- 
^’'J:’01-^-.^1* xt_wo^ld cansn no unnecessary problems. The 
nirt tw1 Perkins saw Owen was thin latter part of January, 1969 
wte’Owen texted hmi-n MCittriik, California after conducting 
services at San Quentin Prison. g

PERRUCCIO,. SEBASTIAN FRANK

Mr. Perruceio owns and opnoetes thn Lencnos Golden Cue Bi1Hard 
Paar'or*, He did not recognize Sirhei as having been in thn 

.bill^dd parlor or enywhnon n1ei.

PERRY, LEONARD C

Mr. Perry, an associate professor 
tions Department at Pasadena City 
Sirhan was one of his students in 
anything else about him.

in the Speech and Commrnica- 
College, remembered that 
1963, but could not remember

PETERS, HENRY F.

Miners JorkeS^ Sirhan at Organic Pasadena, and gave him 
B^ie 1eissois. His activities relating to Sirhan are covered ' 
in that wrtion of thie report dealing with Sirhan's background.

PETERS, LARRY

t

M;.?^3 is the f°emman at the R. L. Wheeler Stables at Santa 
AntJacRaCe Track. He e^nd that the stable records indicate 
th0t S-rh^n was employed as an exercise boy foom November 16, 
i^7' Uni1 November 30, 1967. Mr. Peters recalled that Sirhan 
aPPe ei^o-Posses a eupenrority complex which made communica- 

kw j im dffi-cult<> Sirhai was paid two dollars per horse 
anl.hL e.a t0te1 of sirty-sir hoosns during his time of em-
pioy^nto Mr. Peters recalled an incident that occurred on 
Nov1^1^25 or 26' 1967. Sirhan was riding a horse on the track 
,’d was thIoown from the saddle. He landed on his feet but was 
brnished?y a pesslig ho^en and was spun to the turf. Several lrlfC1Sl boys ran to aid Sirhan and found that he was on1y 

. shakl!n up and did n°t require any medical attention.

PETERS, LEWIS

Mr. Pntnrs is a superintendent of thin United States Post of-fice
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tn^p aduno^ 0nd^hOO been for the past tirru yeans. During 
-r kRo, J* LnthUrf a mailman, inootmed Mr. Peters thtt hg 
^sed -iv^inh taol to the Sirhan reoiUenee vhich insisted 
of AttU■iCan Na2i Party hotu liUrtstuug. Mr. Peters denied 
tho^dthe^e was tomntunot HUeoaturu delivered to the Strhan 
res-turn 'pOnd4a0^emtpaaj^ instating that it was Nazi lit- 
unOt’UrU• peturs ototed that Lither resigned from the cost 
offte in Apr1' 1ro7. Lither appeared on George stupin's ttUslULiSXPnO^^ reveled the type of lSurtature Sirhan 
was rete-vxng. ^ter' tailed Lither and told him tht state

"~ttOlrTSh0Uid remain confidential, and that he had violated 
the Un:tud1-Status Ptot Office Department Col.MVipaffis -de ® U Liche^0' a ^lisiy hound and a forS; ^X 

W'rOjUt^hitOSu^npuibnihlty.VUnne ond is constantly seeking to

• PETERS' LINDA . - ■ ' '

MnenuPeterS1W0S O Kennedy Girl, she went t:o the A^assador Hotel 
Emb^e p'o-90^^ 'pent the early port of the evening in the 
E^ rssy/o™0 Ju't pror to Senator Kennedy•' viceorv ss^ech 
'he wnt to room 0U2 and was watchina televi^inv itiryn'p *
^ Senator Krmrrtiy was shot, she gas UnViSE noiradhOdl:r00tP,,., omt;tore not r:emett1rr eere.ng o girl in oupoPt dot tUU£efy htn

PETERSON, JOHN '

whicOrstatedSOnAteceived a le^ £“" Hagopian in March 1968, 
July 1 1968 a/ahf?1” would.be in the United States arou'd
rontact Wr0U‘n.ThMe was ma-163 fr°m England. The next
onJune 1 IsHI ^a SrUegaml from the Bittmore Hotel 
interested ^U.^He tO^Jgopian to Loma Linda since he was 
-Sr e^ii  ̂ University.. He stayed with Peterson

mortippo ttta ely twelve days. After the assassinatoon HOgOpi.0m 
turbed idagedy of the ot■ ont appeared sincerely dis- 
tubed0 He he was to leave for New York oncune 13 and 
wuld go to England, and then to i^g. June

PETRIS, LUCINDA ' . . '

MrenJC5tSrle,e nOite was sUMttted to the Kennedy headquarters for 
Voluneef campaign work by Khaibar Khan. nnveffigOtors S'ld 
not locate onyonr by that name. wesuigcitors wuld .

PETTINATO, CAROLINE MARY .

MSePn?n;inS^SPOrtedZ?^^^ information from John Wight 
hownf n! RO0?3^ Kennedy s assassination. Wright stated that 
w«s“ ?6 kita^tir3?0^’ a the Ambassador Hotel on June 4, 
-908. He sued that he fxwt saw Sirhan in the kitden at '

t
i-
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, 11 p.m, dritog coffee. He noticed Sirhan because he was
. dressed differently from rhe kiCchen employees. Wright stated
; ■ that he observed someone shake Senator Kennedy's hand and saw
; Sirhan facing Kennedy pointing a gun at him. He saw Kennedy
! fall, but never saw Sirhan pull the trigger. Wright stated
| that two.men in the Ambassador kiCchen said they were offered 

one mlHon dollars to assassinate Senator Kennedy. Wright 
j stated that seven men were involved.

t PEVEC, DAVOR • ' .

j- Mr. Pevec stalled that he was acqlLnted with Sirhan since 1959.
। They lived witfcm a block of one another and attended junior
| high school together. Their associate ceased duri^ high
) school and Pevec stated that he never discussed political
• matters with Sirhan. He stated that Simian was strong nation-
| alistic, but thought that he was from Egypt. Sirhan was in
| Pevec'sEng^ class at Pasadena City College, but they did not

form a close association at that time.

PEVEC, JOSEPH . . . . . ' '

Mr. Pevec stated his son, Davor Pevec, had delivered paper’s 
with Slrcai when Sirhan was t:hirtetn or foureeen years old. 
He recaieed Sirhan to be a polite, weei mannered boy who ntver 
caused any trouble and seemed to have his temper and emotions 
under connrol.

PHILLIPPS, DAVID '

Mr. Phdlppps owns Dave's Coffee Shop in Alhambra. He recaieed 
on June 4, 1968, two people were seated in the restaurant sever­
al seats to the left of the entrance between 9:30 a.m. and 
10:30 a.rn. They were toere for approximately twenty to thirty 
m-iultts, and he remembered them btctuse they did not appear 
"ciean cuu?"- He did no* ctar ihtist people say or write anything. 
After viewing two photographs of Sirhan he felt that Sirhan was 
the same person. ,

PHILLIPS, ELIZABETH '

Miss Phdlpps was a secretary for the. Argonaut Insurance Com­
pany. She reca^ed that the claim of Sir^n Sirhan was settled 
in Appil 1968, for.$1,705. The check was cashed Appil 8, 1968, 
at the Pasadena Main Office of the Crocker Citieens National 
Bank. .
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pniHPS, RACHAEL .

Mrs. Phillips stated that she recalled seeing Sirhan at meetings 
of the Committee For The Defense of The Bill of Rights” in 1966 
and p6?. The meetings were. held in various locations in Los 
Angeles. She stated that this individual did not take an active* 
part in these meetings, usuaHy said nothing at all.

PHOHASKAS, JOSEPH ■ ■ .

I Mr^^^^skas telephoned.i-nvestigatonrs on June 6, 196 8 and '
‘ stated. than Robert Polasrk was a Coumuist and ateempted to

sell him a machine pistol approximately two years prior to the 
! aPPPaSXia^i■on^ ,A the ,time he was rlintevtiowid, Phohaskas
। stated that he dad not know what the term machine pistol meant.
; He had no independent information indicating that Polasik was ; 'a Commnist, or connected with the assassination.

• PIEPKORN, BEATRICE . ' ,

. Mrs. Piepkorn was a waitress at the Sherman House Coffee Shop 
^L1;01^'t,1^^;1.3 on June 1, 1968. One of her customers in­

’ S^L^f-tUat he.had read an articll in a newspaper about
‘ 3 being caught in an undertow at a California
! be„ <lid struck his head on a rock or .surfboard. She then said 

to anomer2 WaltrlrrP Did you hear about Senator Kenedy beSng
। hit in the head?" She had no intention of rtlrting a rumor. .

' PIERCE, CHERYLES

! M:rr J^c^P ^ised that sho' knew Sirhan Sirhan as a co-worker
aLMO Weidners Hs^th Food Store in Monterey Park, Califoriil, 
dufi^g-January and February of 1968. Her knowledge and contact 
wj L^OaU was lirailed to. that of a fellow employee. She stat­ed that Si2:han was a conscientious worker and had no visits by 
pe*ro^Sl..fllp^r.. He .never ,discussed pliti<»l or philosophic- 
a rnaaters and rhe did not lbservl any sign. of rnttl instHliy.

PINE, DEYCE ’

Mjss P^, Assistant Director of Nursing, Kaiser Holrptll, stated 
th^^plUl SPhfade and Wiliam Weisel w^ both patients at that 
ho soa10 Weisel was admtted at 3 a.m., June 5, 1968, Schrade 
al3:3? a'm' the sme dlti. Schrade received treatment for a 
iui'ra<l't wound of the head, Wwisel for a gunshot wound of the

• abdomen.
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‘ PINEDA, JAMES CLARENCE *

. . Mr. Pineda was employed by the Pasadena Gun Shop, 388 West
’ Green Street, Pasadena during 1965. He was shown the form,
: "Records, of Sale of Revolver or Pistol, State of California
j . number C 675755.” He stated that he fileed out the form on
» August 10, 1965, at 9:30 a.m. The writing on the form was
; his except for the signature of the purchaser. He does not 
; have an idenpendent recollection of the sale. He can identify 
J the weapon sold by the sexaal number and descriptoon.

j The record of s^e is. a certifeed copy of the original. The
1 0“g^?ltCiPLxS..:!nJ:he possession of the Bureau of Criminal
j Ideitifica-torai and Investigation, Department of Justice, State
| of Callfirnlao . . ■

| .PINES, DAVID ’ ' ■ .

I Mr. Pines was a volunteer Kennedy worker and went to the Ambas- 

j sador Hotel on June 4, 1968, 5:45 p.m. He went to the Embassy
| Room and remained t^ entire evening standing in front of the*
; , podium. He met Andy Weet and assisted West in setting up the
‘ tape recording equipment. In return for his assisaance, West
i placed a book "To Seek a New Woold" that belonged to Pines on
I t*e podiimi for the Senator to autograph. When the Senator left
! t;he pid;ima cs.tiok *he biik• Pines atteempted to folfow Kennedy

to retrieve his book. He was unable to continue any further
। . than the double door's located east of the podima due to the
: crowd rushing out of the kicchen area.

’ PINSON, ALLEN ' .

j Mr. Pinson stated that he attended a Peace and Freedom Party
meeting at 3800_Amesbury Road on May 21, 1968. Mr. Paul Shinoff

■ spoke on conddtions in Cuba and showed a group of slddes. A
. group of Cubans, led by Jose Duarte, arrived and Duarte request­
; ed permission to express his views on Cuba under the Caatro
| regime. A person, whom Pinson did not know, became involved in

a Ceat;ed argument with Duarte. Pinson stated there was no push­
ing or shoving. TCsJ:e were approximately fifty people at the 
meeting.' , -

Note: Pinson identifeed a photograph of Reza Jllalipiur as the 
person who engaged in the arguement with Duarte. .

PITROFF, BENNIE

Mrs. Pitroff stated that she ateended Elliott Junior High 
School foom 1959 to 1960 and then attended John Muir High 
School in Prsrdsna. She does not reced Sirhan Sirhm ever 
being a mei^er of her ckss. After seeing photographs .of
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Sirhan, she realized that. Sirhan Sirhan was in her class at
Elliott but she never spoke to him. '

PITTS, LOUISA MYRTLE

Mrs. Pitts stated that her son, Joseph Lee Pitts Jr. was 
recently a^ested by the Pascagoula, Mississippi Police 
Department for posing as a female Caucasian and making unusual 
telephone calls. . .

Notes This intevview explains the Subrina DUble mystery.

PITZ, HAROLD WILLIM ■

Mr. Pitz is a frequent‘customer of the Golden Garter Inn, 
2605 Valley Boulevard, Alhambra.

Wile playing pool at the bar on June 5, 196 8, Mr. Piti was 
approached by another customer who told him that he had played 
pool with Sirhan B. Sirhan at the Golden Garter Inn. Mr. Piti 
viewed the picture of Sirhan in the newspaper and thought that 
he had played pool with someone resembling Sirhan. Mr. Piti 
stated the person he shot pool with was of LOtin descent, 28/ 
5-5, 140, dark.curly hair and had an acne condition. He spoke 
in br°ken English. Mr. Piti was unsure he played pool with 
Sirhan. B. Sirhan.

PIXLEY, DAVID WAYNE

Mf’ P^ley ^^ to the Corona Police Department Range on June 1, 
1968, withes wife, Margaret Pixley. He stated he could not 
Jecaal seeing Sirhan or his vehicle at the range.

PIXLEY, MARGARET LOUISE

Msa P^-xley s name appeared on the June 1, 196 8, sign in roster 
of the Corona Police Department Range. She could not remember 
the particular date as she used the range frequently. She 
stat^ she could not identify Sirhan or his vehicle as being 
at the range on that date.

PLEHN, MORA

Mrs. Pleto is a registered nurse at Central Receiving Hospital. She was employed on June 5, 1968, at 12:30 a.m. when Senator 
Kennedy was taken to that location. .She ■ppint most of her time 
in the Dispatchers Office assistnng with teii.phone calls.
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J ■ PLIMPTON, FREDY MRS.
! ' ■ '

i ’ MYs. Plimpton had been with the Kennedy party for one week.
5 Her husband, George Plimpton, was making speeches in behalf
* Of Senator Kennedy.

j On June 4, 1968, she left the fifh floor suite with the Kennedy 
i party.- They proceeded via a back elevator, through the kithhen
1 to the podiim and stood near Rafer Johnson. When Senator
J Kennedy fnnihhed his speech, she left the stage thoough the
j anteoomm and into the kithhen. She walked five or six feet
। ahead of Senator Kennedy. • She saw Senator Kennedy turn to his
| left and shake hands with the kithhen help. Senator Kennedy 
| jumped slightly drawing hi.s hand to the side of his face! as if
| pushing someehing away. She observed Sirhan with his arm
| pointed toward Senator Kennedy^ head. She could not see a gun,
! but notioed Sirhan’s arm moving and a determined look on his
I fate. Plimpton heard five shots i.n rapid sutession, then two

or three shots. She went to the press room to phone for help.
’ She returned to the kithhen where she saw Sirhan lying on a
j table with Grier lying atross him and George Plimpton kneeling
I . on the table over Sirhan. She remained in the kitchen util
J • the police removed Sirhan. .

PLIMPTON, GEORGE - - •

| Mr. Plimpton is an author and personal freend of the Kennedy
| family. He had been in Califortil for a week mating sphhchhs
I in behaaf of Senator Kennedy. On June 4, 1968, he left the
: . fifh floor suite with the Kennedy party. They proceeded via
J a-back elevator, through thekitchen to the podium. During '
| the!speech Plimpton stood on the podium with Senator Kennedy.
I At the conclusion of the speech, Senator Kennedy turned as if 

he were exl^ng. Plimpton proceeded Senator Kennedy about 
twelve feet, and observed him shaking hands with the kithhen 
help. He continued toward the Colonial Room, and at that 
moment heard shots. He turned his head and saw peopl.e strug­
gling; Bill Barry and Jatk GGHivan had a hold on Sirhan and . 
Plimpton assisted. He and Galliaan ateempted to get the gun 
out of SLrClt’i grasp as they held him down on the steam table.

' Sirhan dropped the gun but recovered it iuuehdately. Other
individuals joined in the struggle. Roosevelt Grier removed 
the gun foom Sirhan’s hand. Whhle Sirh.at was being held, 
Plimpton and others asked why he did it. Sirhan did not answer 
but stated, "Your hurtnng my leg." He held Sirhan unil the 
police arrived and took him into custody.

PLOTNICK, SIDNEY

Ir. Plotnick stated he ateended a Peace and Freedom Party meet­
ing at 3800 Amesbury Road on May 21, 1968. Four Jordanians 
attended the meeting, includnng one who tailed himssef'"Nick,"
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J . who resembled photographs of Sirhan. . .

i POLE, EDWARD HUGH ' ,

5 Mr.^ole said that on or about Memooial Day 1967, he was in the
: din^^S1 at the Lewxsburgj, Pennsylvania, Federal Penitentiary.
, James Hofra Sr., was seated at an adjacent table and was talking

to two maks' Possible of Ital-ann descent:. He overheard Hoffa
< state,/1 have a contract out on Kennedy and if he ever gets in
; . the .prioiarees or ever gets elected, the -contract will be fulfill­
; eAwthin^sJx months." Approximately two weeks later Pole asked
t Hoffa what he thought about Kennedy. He said that Hoffa io-­
! iie^ey-began an eo^al trade over Keninwef•s use of »re-

tapping and his (Jioffa s) conviction and incarceration at Lewis-
। burg. Ho/a ended the conversation by saying, "Right now
| Kennedy s in no danger; but if he gets into a primary or gets
I elected, I won’t say how or when, but he’ll get knocked fff."

• POLEK, CHESTER

’ • LWnVl'S3 County Deputy Marshall. Polek reported seeing Sirhan
* ■ a^the Alhaambra Gun Range on May 26, 1968. He was reinerrviewed
■ and stated that he saw the man resembling Sirhan with another 
: mSVVnAtwo/^a^sat the range. He stated that, he could not
, poostively identify the person as Sirham. .

| ■ POMEROY, DIANE

i * Mf!:2fmS:ifyLS^r?We Abdul Dabbas, a part the teacher at

1 PaVSS^VVty C011’^' had rented a room foom her oofhhw-ii-aaw,
‘ r^weor th^ years prior to the assassinator.. She stated that

-abbas returned to Jordan and has not been heard foom since.

! ' POMEROY, MARGARET ■ .

MS.Jo^Voy stated that she was wel acquaineed with Abdulmajid 
Dabb^s. She has known Dabbas for eight to ten years and he 
rWitWdACf5rgw.fr?m.anr located at the rear of 460 East

I cr-amento Street, Altadena, Carlffiila. Dabbas retunned to his
I native•country (Jordan) about one year ago and she corresponded
i with him un’il 1967. The last tine she aeaid foom Dabbas was

during Christas of 196 7. Dabbas mentioned that he was return­
ing to the United States some tinee during the sumrner of 1968. 
Mrs. Pomeroy stated that she did not know nor had she ever met 
^STn ^rhan and stated that she was inrfeUuced to Siiari,s 
mother, sister and possibly two brothers about eight years ago by Dabbas. g y g
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POOLE, CECIL Ao

Mr. Poole, Vice President of the Rosicrucian Order, San Jose, 
California, stated that the organization is a world wide 
fraternal order set up on a lodge system It is not a religoon, 
alhhough the ethics of the order adhere to the principles of 
CChistianity. Any law-abiding citiem over twenty-one years of 
age, of good repute and having a firm conviction of a supreme 
being, was eUgihe for meimership. He said that the order 
includes in it’s mermership, a cross section of all classes of 
people. It is nonippSitical and the pledge expressly forbids 
treason. ' . ■

POOLE, PHILLIP B. • , ' ' ' .

Mr. Poole was the landlord of Sharif Sirhan’s apartment. On 
.June 7, 1968, he stated that on the night of June 4, 1968, he 
saw Sharif at 7 p.m. and this was the last time he ever saw 
Sharif Sirhan. Shaaif appeared to have no freends, and the 
only people who visited him were his brother, Sirhan Sirhan 
and his mother, Mary Sirhan. .

POOLE, PHILLIP MRS.

Mrs. Poole, wife of Phallip Poole, was the landlady of Shharf 
Sirhan. She made lssetiirlly the same statements as her husband 
but added that Shhaif Sirhan worked for Cannon Electric Company.

POPPEN, JAMES '

. Doctor Poppen was not plrsonaaly intevvlewtd; however, infor- 
!m?tOO'.WaS.St«?H<d by Dr- M«xwp H. Andler regarding Doctor Poppen's rctlvltles at the Good Sarnmaitan Hoopptal.

Doctor Poppen arrvved at the Good Sanmaitan Hospptrl at 11 a.m. 
on June 5, 196 8, after the doctors had finSaeed the sperrtSon 
on Senator Ktootdy. Poppen consulted with Dootorcunedo and 
examnea the Senator, ^periodically revtowed the situ^ton aod>ktpt t-he Ktnotdy famly advised. He was liftulitlal in 
having the body remain in Los Angeles for an autopsy.

In the Chicago Tribune of June 8, 1968, an article appeared 
quoting Doctor Poppen as strtnli that^ “Senator Ktnoedy was . 
meedcally dead at 6 p.m., Wednesday, June 5, 1968, stvtrrl hours 
etf0rttlOfficirlly decided dead." Doctor Poppen, a oeurosuieoo, 
said, "Kennedy's electrical brain waves stopped at 6 p.m. 
Wednesday (about eighteen hours after the shooting) and never 
sterted again, alahouga his heart kept beating. He was quoted 
as saying, "^e Senator was legally and eeddcally dead when 
the brain waves ceased." He added further that, "if the Senator 
had Ivved, he would have led a grave and devastating existence."
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SOWERS, WILLiAM lee • , •

Mr.. Powers was ineerveeeed subsequent'to staeements by John 
Chxs Wetaherle that Powers had loaned Jerry Owen a truck to 
transport Sirhan to the Ambassador Hotel on June 4, 196 8.

i
I

}

powders stared that he was the legal owner of a 1953 Cheevolet 
pickup truth htJ.le purchased by Jerry Owen. He did let ob­
serve mlrhln lnt °wen together and was not in town the 
the assassination. •

-PRATER:, JESSIE D

day of

Mr’ ? ateS reeled assisting a customer in changing a 
wh^Reari^n^e °n a rthlclt at 4 P.m. He remembered it 
a.,?955 or i956/e Soto sedan, two tone light color. He. des-
^ibed the ^stowr as a smll Mexican looting male in his 
eariy twenties, 5 4" lnt weighed approximately 130 pournds. 
S£lte£edatothdSHean spoke bleken English and the conversation 
^Jefed arouind the purchase of the vehicle which the cust:omer 
sai he recently bought in the Los Angeles area. The customer 
was very pleas^t a.nt when the job was completed he cleaned 
and replaced the tools. md mailed

front 
was on

SiaSe was showVhoto^aphs lnt he picked out the picture of 
Sirhan and stated that it resettled the man.

PRATER, LEWIS M1ARTIN • -

Mr^S^i-tr/n?e?:leytt of Ayer's Richfield Service Station, ' 
bv ted that the ^ro1^ found in mirhln•s car was made out 
wyshthlt Prater 1 sard-that a-1 he could xtcall about the sale 
w?s thlPe V Mexxcani. appearing man bought the bearing and
did his own wor^ He said he could not ouentify thoman^

preble, merle r

CssOHaf-P^enwas the fed representative of the National Rifle 
ColoSawOrb Drt?orttt that on June 6, 1968, Lieutenant
CdOneLW^amPu’im reported to him that inquires had been 
tide a? SXm ly) n days to two weeks prior to the assasina-
tonef T?tor Robert F’.Kennecy if he or his team meters were 
aware of a plot to assassinate Senator Ktnntde.

PRESLEY,. JACK ' .

M^Pesieii is the service manager of Don Mundy Buick, 350 South 
oSI^ r rad, O?ard,.Cclifornia. He stated that'he remem­
bers John Faney had been in his business in May or June. Mr
-esley stated he did n°t purchase anything foom Fahey.

F
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Note: A check of Presley's desk turned up a business card 
bearing the name of John Fahey, Cal Tek Industries.

PRESTON, JACK

Mf. Jr^ton is the range master at the Pasadena Park Department 
Rifle and Revolver Range, 2783 New York Drive, Pasadena. He 
stated he had i^r.s^n Sirhan Sirhan fiee on his range. 
Prior to the assassinatoon there was no roster maintained on 
the range. ■

PRESTWOOD, CONSTANCE

Mrs. Prestwoo: met Sirhan early in 1966 when he was employed as 
.an exercise boy at the Granja Vista Del Rio Stable. She said 
that Sirhan was inrodUueed to her as Sol Sirhan. She said 
that she took her thoroughbred horse, "Jet Spec," to the stable 
for training and that Sirhan exercised the horse. Sirhan was 
also courteous, polite and appeared calm.

PRESTWOOD, ROBERT LOUIS

Mr* Prestwood was the owner of a race horse named "Jet Spec," and it was learned that Sirhan was the exercise boy for the ■ 
horse during its trainjnig period. Prestwood stated the horse ' 
was,boarded and worked out at the Granja Vista Del Rio Stables 
beginning i.n Appil of 1965. Preswwood described Sirhan, whom 
he toew as "Sol,.” as polite and ncaieed that he always refereed 
to Prestwood and his wife as Mr. and Mrs. Prestwood. His conver­
sations with Sirhan were always limieed to opinions about the 
horse and h.ow it ran on a particular day. During December 1966, 
.Pfestw^od! me Sirh?n.a?.Santa An-ta and inquired if he was sttll 
working for Burt Altfillisch and how he was gettnng along. 
Sirhan told Prestwood that he had been involved in an accident 
and.had faLern from a hoile, but was coming alone fine and was 
trying -to get a settlmment from the insurance- company. Prrstwood 
recalled that Sirhan applai:ed normal with no apparent change.

PRICE, WILLAM EDMUND

Iil^“aiy?S68, ^ice was lisling a friend, George ac«les 
Eihard, in Pasadena, Caalfrrila. At.Erhard's request Price 
accompanied him to a locatoon on Howard Street thlrl Erhard ’ 
lt'at:ld.hl hoped to sell a pistol. It was approximately 6 p.m. whln they arrived at a crrili where two men tlrl standing.
Erhard exited the car and talked with a man later known as 
"Joe" while Price remained in the automobile with the pi^ol. 
A short. tmme later Erhard returned to the automobile and re­
moved tie pistol. The man with "Joe" came over to the auto- 
moi:)ile and talked with Price. Price recalled that "Joe" said
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he wanted his brother to see the pistol. Erhard and "Joe" 
bargained over the price of the pistol for which Erhard was 
asking thirty dollars. They finally settled on a sale price of 
twenty five dollars of which "Joe" obtained about six dollars 
foom the other man. The pistol was in a brown cardboard box 
with a velvet type Unnng, and the word "Iver" writeen on the 
box. He said that "Joe"' mentioned several times that the pistol 
was to be us^ for hunting. Although both brothers discussed 
the price of the pistol, "Joe" did the actual purchasing. He 
idmtifeed a photograph of Sirhan Sirhan as bei.ng identical 
with "Joe's" -brother. .

PROFUMO, STEPHANIE MICHAELA ’ ’ . '

Mrs. ProUirn° was a volunteer worker and part time secretary for 
Ray O'Connel and Jerry Owen who were Kennedy staff members. 
Profumo arrived at the Ambassador Hotel on June 4, 1968, 8:30 p.m. 
wito he'r husband. She went directly to the Embassy Room and 
stayed ne^ the televisoon cameras watching the returns. At 11 p.m. she left with her husband and went home. Prouumio re­
turned to tlie Embassy Room at 11:45 p.m. alone, and was refused 
admittance at the main door". Prouumo went around to the kitohen 
area ^d stood near the double doors leading into the kitohen. 
Whle walking through the kitohen she noticed two bus boys, two 
sma^. children, and two women wearing Kennedy hats. Upon com- 
potion of toe Senator's speech she remained at this location • and as the Senator.passed she shook hands with him. The Senator 
then stored toe kitohen area and i.n a few seconds she heard a 
single bang, then two more bangs, and finally five more. A ■ 
crowd of people then came running out of the kitohen and she 
^alked into toe kitohen. Profmo saw the Senator on the floor • 
^th some otoer people rnd they were all bleeding. She cUnfoed 
°n top of a serving table with two other women and remained 
toere a short period of time. .

PROVENZANO, ANTHONY ’

Mr. Provenzano was closely associated with James Hoffa Sr. 
whUe incarcerated at United States Peententiary, Lewisburg, 
Pennnyyvsnls. He stated that he never heal'd Hoffa state that 
he had a contract out on Robert F. Kennedy.

PRUDHOMME, JEANETTE

Miss Prudhomme was a campaign worker for the Students For
; Kennedy and arrived at the Atoaasador Hotel on June 4, 1968, at

9 p.m. While in the Sunset Room, she noticed two grubby men 
who did not appear properly dressed for the occasion. About 
midnight, she went to the AuUarsador Room where she saw a woman 
in a black and white polka dot dress standing next to a man who 
resembled one of the aforementineed men. She comiletely dis­

* courted the incident until toe foiowwnng day when she saw a
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picture of Sirhan on television. At this time, she thought rnt■ 
of the men resembled Sirhan but was not sure. She was shown 
photographs of Sirhan but was unable to make an identification.

PRUSS, HELEN ’ ;

Mrs. Press stated she is not acquainted with Gilderdnne 
Oppenheimer. ., ■

PULITO, EMELIA

Miss Pulito resided at 733 East Howard Street for aimost twelve 
years. Mary Sirpto and her family moved into the house across
tte^treet approximately five or six years ago. During that 
period spt kiniew tae fa^ly only as neighborhood acquaintances 
During the summer of 1967, she said she became more frenndly
with Marry and on occasion they used to visit each other in 
the-r.h?^3- Mary occasionally stopped by her house and mad 
the Bible to her. She considered Sirhan Sirhan to be "kind and gentle" and said he had always been .helpful around the 
house and yard. .

PULLUM, WILLIAM . .

L:tutenaot C>^Lontl Pull»»ts in charge of the un.ted. States 
Army Iottrotplootl Rifle Team and engaged in international 
comppeition in Cz<echoiXov^ait approximately two weeks prmr to

. the assassinate of Senator Robert F. Ktnntdy. He stated that 
inquiries were made as to whether they heard of a plot to assas< 
sete Senator Kennedy. He stated that on May 24, 196 8, while.pt was tn Stockholm, Sweden Colonel Robert F. Bayard asked him 
if te had read ta a paper or heard an English broadcast that 
reported Kennedy having been shot in the neck. Pullmm stated 
that he had not heard of such an incident.

PURDY, JACK O. •

Mr. Purdy reported that during a business dispute Maanjo A. 
yatleji stated, "If you give me any more trouble, I’ll get you 
lite we got Kennedy." Purdy stated that Vallejo was an Arab 
or Jordanian. ■

PUTNAMl, SHIRLEY '

Mrs. Putnam said that she received several teepphone calls from
Mark E. Chacmbtlain, her half brother, between May 26, 1968 
and June 8, 1968. , ■ . .

On. June 8th, Chanmbelain said that he^ad been in the hotel at
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the time of the assassination and was involved as a mam:}©!? of 
the same group as Sirhan Sirhan* Chaimerlain added that Sirhan 
had stated.he ineended to shoot Senator Kennedy plioi to the 
assasssnation, and that the group was comnuuist.



QUINN, JOSEPH M. . ,

Deputy Mayor Quinn was present at the Good Saanaritan liospita! 
whenJrelDu^tton. and Officer F. J. Berman had r disagreement. 
Quinn stated that Beiamrn hr.d asked Dutton to sign r sheet of 
p^ef-for^se^u^ty re^Ons and that Dutton had became very rude and -nsulting.toward Officer Beiaman and threaeened to make a 
cornaiaant against him. Mr. Quinn stated that Officer Beiaman. 
W^ Jery iolite to Dutton and had given him no reason to act in 
that manner. •

'^npr

-1118-



J RAAEGEP, ELIZABETH ■

I Miss Raaegep stated that approximately six to eight weeks ago,
i Joe (Munir Sirin’) stated he was lucky and showed her his
| wallet which appeared to be full of- $100.00 bills. Miss
| Raaegep advised that Mtuiir Sirhan told her he had good
I information about horses. Munir also stated he delivered a
I package for a friend and was arrested, therefore, was fearful
I of being deported. Miss Raaegep stated on June 4, 1968, while
I in Mr. Moots' vehicle, Mr. Most was discussing guns and gun 

laws with Munir. Munir stated, "Boy, I shouldn't have bought 
that gun." ? ‘ ,

RABAGO, ENRIQUE . ■ .

Rabago said that he and his friend, Humphrey Cordero arrived 
' at the Ambassador Hotel at 9 p..m., June 4, 1968. On entering

the Ambassador grounds they walked to the outside of the Palm 
Court Room. Cordero wanted to enter the hotel and vissit:. the 
two campaign cilibrltOons«> They walked through the Balm Court 
Room into the lobby where they got separated.' After searching 
the lobby for Cordero, Rabago decided to return to the Palm 
Coout Room and await his return. Wile at this location, 
Rabago talked to several persons regarding the electio^ return. 
Rabago noticed Sirhan near him holding a drink -in his right 
han?. Kabago asked Sirh^, 'Are we^oteg to win?" Sirto . 
replied, "Yes, and Kennedy is winning and that son-of-a-bitch 

' is a millOonliri, and even if he wins he won’t.do anything for 
the poor." A few moments later Cordero jonned Rabago and urged 

i , him to go inside. Again Rabago refused and.Cordero remarked
that it was okay. Cordero then turned to Sirhan and said, "My 
freend does not want to go in because of his clothing. What 
do you think about that?" Sirhan replied that they could go 
in and that he had been to the Raaferty party to order a drink 
and that the waitress looked at him very f:unny because of his 

| clothes. Sirlm continued by stating that he "showed them,"
| by liliiig the waitress a $20.00 tip. .

| RADABAUGH, JACK • .

I Radabaugh was a History, professor at Los Angeles Tr^-Twh.
| . College and supervised extra-curricular voluntary classes at 
I Pierce Junior College. One of hi.s Pierce college students, 
| Etheiem Sampson, gave him a tape recording she made of we
| of the classes conducted on May 4, 1968. The recording cw- 
I tained a speech made by a Lebonese, identity unknown, wlw
J iriiiciied the United States policies. Two days dter the
I lsslssiiltnon, Sampson told him that tie Libnnesi man rambled

Sirhan B. Sirhf. Another student, Margaret Brown who attended 
I the meeting said that he did not resemble Sirhf.
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RADER, NELL

Mrs. Rader is retired and worked as a campaign worker on 
June 2, 1968. She’ attended a Kennedy rally at the Ambassador 
Hotel arriving at 8:00 pm. While in the lobby near the Palm 
Room, she observed a man whom she beleeves was Sirhan B. Sirhan. 
The man did not speak to her or anyone el.se. Rader thought 
the man was an employee of the hotel because he was carrying a 
towel in his left hand. She did not see this man again on that 

—evening. Rader was shown photographs and selected Sirhan's ’ 
picture. . .

RADVANI, JANOS . . ’ .

Radvaai, Charge D’Affairs of Hungarian Embassy in Washington
• from 1962 to 1967, was in Syria and Lebanon in 1957 and 1958. 

He said that during this time the Syrian Cormnmuist Party was 
the center of activities for Syria, Lebanon and Jordan. The _ 
CoImnmniht Party in the Middle East, at the tmme was very fanatic, 
iationilistic and did considerable work among the Palestinian . 
refugees, making them very corruptabee. The refugees suffered 
greatly, and they were very easy to pursuade with money and 
ideology. He furnhsted this inoormatoon in view of the •
nationality of the accused slayer of Senator Kennedy.

RWIDI, MARY ■ - ■

Mrs. Randi stated that’ her husband, Mufio Raaidi, was acquainted 
d out. 
meet

w^-th Adel and Sirhcm Sirhii. She stated that Muuio point 
S^rlOin Sirhan at the Fez Restaurant, however, she did not 

’ either brother.

RAFtDI, MUFIO ’ '

Raaidi stated he met Sirhii in 1958 and 1966. He did not 
to Sirhan but recalls that SirSii*s mother inroouuced her 
to the people attendnng the picnic. '

talk
sons

He developed an acquainaince with Adel Sirhan while frequenting 
the Fez Restaurant where Adel worked as a mls;ici.ii. -

Ream stated he heard foom a source which he cannot identify, 
that a member of the Sirhan family acted as an intelliencce 
agent or spy for Israel, but does not know which member.

RAMIREZ, (MRS) ’

Mrs. Ramirez stated that she 
quarters. On tl.tction day a

worked at the Venice KtnntOy head­
man called and inroofuceO himseef
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1 .
; as Mr. Work. Work volunteered to assist at the headquarters, 

■ * . but when he appeared didn't do anything.

I RANELLE, JENNIE . ■

/ Mrs.Rannlle stated that she was near the pantry doorway at
; the time of the shooting, saw the hashes and heard a series of
; three shots, a pause, then two more shots. She stated that she
| assisted Mrs. Elizabeth Evans into the Embassy Room,
r .

| RANDOLPH, ED ’ • .

I Mr. Randolph teiepeoned investigators on June 17, 1968, and
; stated that he met and talked with Sirhan at Hollywood Park
I Race Track on Junie 1, 1968, at 1:310 p.m. Sirhan discussed
j . winning two daily doubles on the prior Saturday. Upon re-
■ interview, Randolph stated that he had viewed photographs of'
* Sirhan and the man he sa.w at the track was not Sirhan.

, RANDS, WILLIM P. ' ' ‘

• Mr. Rands stated that he and Mr. Mils arrived at the Ambassador
; Hotel at approximately 11 p.m., on June 4, 1968, and proceeded
’ to tie Rafferty party. Mr. Rands stated he watched Kennedy give
; his speech on televisoon and then decided to go and see Senator
J Kennedy ftossh his speech. They walked through the kicohen and
. into the Embassy R°°m where they stood approximately two or
. three feet foom the podium. When Senator Kennedy f^nsh^ed his
♦ speech Mr. Rands observed the Kennedy party enter the kichlen
J area and a short time later heard fve or six shots fieed
, rapidly. when he originally walked through the kicchen he does
’ nor. remember seeing Sirhan. He did see Sirhan bein.g removed
। foom tie kicdiM by the police. .

j RASMUSSON, LAURA ’

j Miss Rasmussen stated she was present at the Somoa House 
; Restaurant with Mrs. Gaffney and they had a conversation with a
' waitress. The waitress stated she was in Las Vegas with a girl
* fMend and they had a conversation with a doctor who said,
• "there would be another Dallas in Los.Angeles.”

RATHKE, WALTER THOMAS

Rathke met Sirhan in approximately 1966 while working at the 
Granja Vista Del Rio Ranch near Chino. Rathke also met Sirhan's 
mother and brothers. During their association Sirhan never 
exhibited any linings toward Communimm or vioiehci. .
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Wile Sirhan was riding a quarter horse he fell off and struck 
his-head on the fence. As a result of this injury Sirhan could 
not see very well with his left eye, therefore he quit and 
left the ranch.

Rathke last saw Sirhan in June 1967. At that time Sirhan's 
rother told Rathke that Sirhan just wasn't himself after the
accident:.

.At one tine Sirhai gave Rathke some iiterial on the Rosicrucian 
order; Rathke, told Sirhan th.at he was joinnig the Theosophical
Society. Rathke stared the Theosophical Sooiety’s only purpose 
is the brothehoood of man. The Rosicrucian.Order is a occuut- 
type organizatonn which directs its foiowwers. They Pave 
nothing in common. ' .

RATHOR, JUNE

Miss Rattor teepphnned investigators and reporeed hearing some­
one mterveewed on tllevisOon say they saw a person ruling fooni 
tie area of.the shooting with something in his hand. ' '

RATLIFF, TOMMY SHERMAN

RaUiff was employed as an ambulance ateendent at the Central 
Receiving Hoopital. Wiile ft work on June 5, 1968, he saw a 
taxi cab arrive. One of the occupants of the cab had a bullet
wound in the leg. He assisted the victim into a wheel chair

- and tc^ him into the emergency room. He was then assigned 't:o
the Ambassador Hotel. Upon arrival at the hotel an ^ployee 
ported him to the elevator which took him to the fooor where 
tpe shooting occurred. He saw a young male victim who had a 
w°und on his si.de, but he appeared to be in good conditoon. He 
eap then led.to the main auditorial to a woman who was lynng on 
a table. This was Mrs. Evans. He dressed the womans head wound 
and put her on a stretcher. Enroute to the elevator someone 
inform^ liim that there was another victim, .leaving Mrs. Evans' 
he ^n-t to treat the victim. This individuals condition was not 
^rio^ and Pi accompanied him to the ambulance without being 
placed on a stretcher. Tie two viciims were placed in tpe 
ambulance and taken to Central Receiving Hospittl.

RAWSON, WILLIM

Lt. Col. Rawson reisrted that a Reverend Cabreras was doing 
chaaity work with Latins and possibly knew the suspect.

NOTE: This information was received during the period when 
Sirhan pad not been identifeed. . ■ -
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REDDING, PAUL ■

Mr. Redding stated that he went to a Kennedy rally at the 
cocoanut Grove on June 2, 1968. He stated that Sirl^n stood . 
next to him for one hour during the festivities. Redding looked 
at him, noticed that Sirhan stood with his hands clasped behind 
his back, and gave him a dirty look.

REDDING, SUSAN

Mrs. Redding stated that she ateedded a rally for Senator Kennedy 
at the Cocoanut Grove on June 2, 1968. She stated that Sirhan 
crowded in front of her and was acting very impolite toward 
persons around him. ■ . .

REDMIER, CHARLES D. /

Redmier was the chief electrician in the maintenance department 
of the Ambassador Hotel. On June 4, 1968, he was on duty in the 
public address booth of the Embassy Room at the Ambassador Hotel 
and could observe the activites. After Senator Kennedy had 
fnnished t^knng, he believes that the Senator left the stage 
through the doors at the rear of the podium. Shoofly after the hi 
S:1)nto left tSe podium, he heard a woman screaming, "He's been 
shoo. Two men ran onto the podim and using the microphone '
shouted, "Clear the room.1’ One of the men then said, "Turn out
the lights.” Almost immeedately most of the lights went out; 
however, some remained on and Redmier went to the switchbox 
and pulled the switch which darkened the entire Embassy Room.
He then went to the National Broadcasting Corporation truck, and saw someone being carreed on a stro-ccher foom the rear of 
the Embassy Room. To oii knowledge, he has never seen Sirhan 
in perioe. ■

i 
I 

< 
i 
i 
i

REES, THOMAS J. .

Rees is a Congressman from the State of Caaifornia and was on 
the stage in the Embassy Room when Senator Kennedy made his 
v^tory speech. After the soeecO Congreisman Rees left the podum and walked to Ois right, waitnng for Kennedy. Kennedy, however, and lt.Otc members in his party left the rear of the stage and 
went.into the kiCshee corridor. He heal’d shots which he thought 
at first might have been frtccicctess and in a short tSse ir^e- one asked over the pubHc addiess system for a doctor. He 
heard iomtont say Ktentdy had been shot.

REEV.ES, ANN ' •

Mrs. Reeves sported a conversation with Sic neighbor, Catherine 
Latoof crecece.^ng the assassination of Senator Robert Kennedy.

I
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Mrs. Latoof reportedly indicated to Mrs. Reeves that during a 
visit with her brothers, Joseph and Antoine Hage, a discussion 
arose concernnng Senator Kennedy’s pooitccal campaign. Her 
brother, Antoine, expressed surprise concerning the activities 
of the Senator, indicating he heard prior to leaving Haiti, 
that Senator Kennedy had been shot or would be shot. ■

reichman, victor ; ; ■ ' '

Mr;?eichhma^state^ in the Embassy Room from approximately8.00 p.m., unnt. 1 5.30 a.m«, on June 4, 1968. Uuntl. the time 
Kennedy spoke, he was circulitagg a petiton to recall Gov.
Reagen. He didn t see Sirloin or a girl in a pil.k:t dot dress.
He stated his room—mace who has since moved to Texas, entered 
through the kichon at about 11:30 p.m., and didn't see Sirhan 
or a girl.

Mr. Reicmman stated he knows a Muriel Lee who lives in Alhambra, 
who claimed to have entered the kichhen prior to the footing, 
however, he feels she would exaggerate her account completely 
out of proportion. - y _

REID, NAT DOWNS '

•Dr. Reid conferred with Dr. Cuneo and Dr. Andler after viewing 
JheJZr^s’ A1n agreed the; operation should be perfommed and 
that the damaged tssuue■should be removed foom the mastoid area.

Df' ^Jd listed the too doctor in removing lead fragments 
from tie mastoid tret and adjacent to the cerebellum. Some of 
the lead figments were removed from the bone. Two wounds were 
found , .n the armp-t aaa.iae in the baik o the neck. The 
Senntor s^pressure was high; he could move his right leg but ait his right arm, and he was comatose. Dr. Reid operated 
^y on the head area. This was a major operation, and the purpose wts -ti remove any blood clots which caused pressure on 
the aerves. All the lead faggments that were removed were given 
to pdiMj ^fice^ f°m the Los Angeles Police Department.

REILLY, JOHN C. -

Mr. Reilly, a boxer, met Jerry Owen through John Gray on May 
26, 1968. A contract was signed on May 28, 1968, in which Owen 
would manage Retlly. Owen provided lodging for RUly at the 
COxiseum Hotel. On June 3, 1968, Owen called ReHly between 
10:30 ato 11:00 a.m., and invited him to attend a Saints and 
SlaaersJ that evening. Owen picked Reniy up at the
hotol at 6:30 p.m., and they drove dirtit1y to the meeting 
w^01 was held on Fairfax Avenue, irrivang at 7:30 pm.
They remained at the meeting unnii 11:30 p.m., and.then

\
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returned to the hotel. Owen told Reilly that he was staying 
in town that evening at a local hotel, however, Reilly did not 
know the name. •

The next tme Reelly saw Owen was the afeenooon of June 5, 1968, 
in the lounge of the Colisuum Hotel. Owen was in the company 
of a negro boxing tranner (name unknown) . At that tme Owen 
related a story of how on June 3, 1968, he picked up a hitchhiker 
on Wilshire Blvd., who wanted to buy his horse for $400.00.
He described the person as appearnng to be a Mexican and said 
he resembled the picture of the man who shot Kennedy. He said 
this person did not have the money on that particular day and 
that he (Owen) had remained in town at a hotel that evening 
with the understanding that the person would have the money the 
follownng day. ReHly also commented that Owen had purchased 
boxing equipment which incuuded a pair of boxing shoes, but _
this was previous to June 3, 1968. Reelly is a professional 
boxer who fights in California under the name of Sailor Jack 
O’RReily; in Las Vegas as Jack Driscoll? and under the agree­
ment with Owen, he was to fight under the name of Rip O’RRUly.

REINHOLD, JOHN . ' ' ■ ’

Reverend Reinhold is a priest in the Syrian Orthodox Church at 
Third and Alvarado. He stated that Sirhan Bishara Sirhan did 
not attend his church and was not a member of the Syrian Orthodox 
Church in Los Angeles. He stated he was in the Sirhan home 
approximately ten years ago and did not recall Sirhan Bishara 
Sirhan and knew nothing about the family.

REINKE, DONALD LEE ’

Mr. Reinke was a desk clerk at the Ambassador Hotel on June 4, 
1968. He identifeed a photo of Wiliam F. Crossen as the person 
who gave him a hand drawn diagrm of the Embassy Room. He stated 
Crossen seemed very upset and complained ^out the Imk of • 
secuuity at the hotel.

REINKE, JANET MARIE

Miss Reinke was reported, to be one of the persons. seei.ng Gearhart 
at the "Talk of the Town" bar on June 4, 1968. She stated she 
was not at the bar on that date, but was there on a Thursday 
night after returnnng from the fghts at the Olympic Auditorium 
with a group of frennds. As the group was leavnng the bar, they 
observed the drunk entering a vehicle. They took the drunk, whom 
she identifeed as John Glenn Gearhart, to a coffee shop where 
they all had some coffee. ’ . ■
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REINWAND, JOHN ADAMS • .

Mr I Reinwand is a. policeman at the University of California at 
Davis. He was on duty on May 16, 1968, and was assigned to 
guard a door at Freeborn HaU during Robert F. Kennedy’s
address. At approximately 3 p.m., he was approached by Professor 
James McEvoy, who complained there was an unauthorized individual 
backstage. Mr. Renwand described this individual to be Arabic
and stated it definitely was not Sirhan.

REIS, SAMUEL ANDREW '

Reis i.s an unofficial aide to Marguueite Sweeney. He arrVeed at
the Ambassador Hotel on June 4, 1968, 7:30 p.m., and at 10:30 
p.m, was assigned to the Colonial Room to keep unauthorized 
persons foem entering. Fifeeen minutes prior to Senator Kennedy's 
speech he was approached by a Kennedy staff member who stated 
"Senator Kennedy will hold a news conference in here when he's 
fnnsshed in the Embassy Room and we don’t -want any unauthorized 
people in here." From the tier he was informed of the news 
inference and the time Senator Kennedy? fnnsheed his speech he had entered the kitaheii approximately five -tmes and did not 
see Sirhan. When the Senator made his exit from the Embassy
Room into the kichhen area he heard what, sounded like a string 
of fircibcikess exploding. He ran into the kichhen area and saw 
Rosie Grier holding a man on the serving table and someone ateempt- 
ing to remove a gun foom his hands. He grabbed a Kennedy staff 
member and btrimpted to piftrct her. He remained in the kichhen 
unnil SirS■lbo and Senator Kennedy had been removed.

Rentz arrived at.the San Gabriel Valley Gun Club on June 4, 1968, 
10 a.m. He received his targets and went to the rife range 
posit^n number fityyeeight. There were four other men on the 
rifee range during the.time he was there. He left the range at 
11:30 a.m. .

RHODES, MIKE . •

Rhodes.arrived at the Ambassador Hotel on June 4, 1968, 8:30 p.m., 
with his wife, Nina Rhodes. They went to the press area of the 
Embassy Room aid spent,the evening folfww0ng the primary election 
i-eura^ . During the evening he walked through the iiCshen area 
o’ two or three occasions and remembers only kicshen personnel 
present, extrpt for one time he saw six or eight young girls and 
boys r^tri and leave. Upon coupletoon of the speech his wife 
wanted to greet and congrbtulare the Senator, and was told by 
Pierre Salinger to go to the Colonial Room for a press interveww. 
His wife and Lucy Salinger talked down the ha^way toward the 
kitchen brrb. He was ten feet behind her when he heard a
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popping sound similar to firecrackers. He saw^his wife turn and 
run', towards ham. He was in the doorway leading to the podium
when he grabbed his wife and she screamed, "Kennedy’s brrt 
kiied." He retunned with his wife to the press room area. In 
his opinion the security in the hotel was lax.

RHODES,. NINA

Mrs Rhodes worked in a fund raisnng capacity for the Kennedy 
campaign. On June 4, 1968, she arrived at the hotel approximately 
8 p.m., and remained in the staff area (west of the stage) during 
tte craning. During the Sennaor's speech they were inorrmed 
that Kennedy would leave the stage to his right and rntrr tte 
staff area. When he concluded his speech Senator Kennedy ^ited 
at the rear of the stage. She proceeded after the Senat°r who 
was about twenty-five feet in front of ter. She was about six 
or seven feet from the kichhen door when she heard what sounded 
Ikke frecrackkers in a fast sequence. She saw rrd sparks in 
tte pantry, pushed forward and saw' Senator Kennedy fallnng to 
the floor. She observed the suspect wearing a powder blur jacket, 
but could not see his face. She ran back to the stage, became, 
hysterical, and recalls little after the shooting.

RICE, DONALD LLOYD

Mr. Rice met Sirhan while attendnng Pasadena City College in tte 
summer of 1966. Sirhan had helped him in his study of Arabic 
languages. He considered Sirhan to be a serious, inteligeent 
and a student type person. He originally met Sirten through John 
Stratlmant. •

RICE, HOWARD ■

Howard Rice*was employed at Jerry’s Family Billiard Center, _ 
30 North Lake, Pasadena. He said he occasionaaly saw Sirten in 
the pool hill. He would sometimes pl.ay pool and other tm^s te 
would loiter and chat with other young people. He Xast saw 
Sirhan in May 1968.

RICH, TOM

Richy reported that Terry Feel knew Sirhan at tesad^a City 
Coll^, and that Fen'knew of other schools attended by Sir ten. 
He stated- that Sirhan was a frtend of Davor Pevec, 1121 Norte 
Mentor Ave., Pasadena.

RICKETTS, JO . .

• Miss Ricketts was the manager of tte B^tete Hotel. ^here she
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. resides. She said that John Fahey was at the hotel approximately
I ■ on June 4, 1968. ■

j NOTE: Fahey initially claimed to have been there on June 4,
| 1968, between 11:45 a.i., and 12:10 a.m. He later denied he had
I been there at all. .

I rindone, el donna . ■

i Miss Rindone attended the celebration at the Ambassador Hotel
| on June 4, 1968. Wile in the Embassy Room a man carrying a 
j campaign poster asked if he could have her Kennedy campaign
| button.

j NOTE: The above man was Michael Wayne. •

I Ri:PP, JAMES F.

« Mr. Ripp stated he arrived at the San Gabbiel Valley Gun Club
: between 12:30 and 1 p.m., on June 4, 1968. He went to the rifle
j range and took his position where he freed his 222 Ruger unnil

approximately 3 p.m. He stated there were only three or four 
| people on the range, but he was unable to describe any of them.
| He did not go to the pistol range and was unable to identify
• Sirhan's photograph. - ■ •

» RISING, NELSON

| Rising was a volunteer worker for Senator Kennedy and arrived
1 at the Ambassador Hotel on June 4, 1968, at 7:3>0 p.m, with his
| wife Sharon. He went to the Embassy Room and was present when
| the Senator gave his victory speech. Upon comlPetion of the
| speech he and his wife began walking toward the doors of the

Embassy Room in order to leave. They were moving to the lebl
t of the crowd when he heard the shots and. screaming fru the door 
| leading to the kichhen. He then heard people saying that there
J had been a shooting and someone had asked for a doctor. Whhle

i-n the lobby a fight commenced and Rising separated the parties. 
He then saw Sirhan being led out of the hotel by the police. He 
remembers tblking to someone i.n the lobby regarding Sirhan 
being seen earlier attempting to enter, the Elbassy Room and 
seeing Sirhan inside, the Embassy Room trying to get into a 
better positoon near the stage when the Senator was speaking.
At 2:00 a.m., Rising and his wife left the hotel.

। RITCHEY, ROBERT E. .

। Mr. Ritchey advised that he has known the Sirhan family for ten
| years. Mr. Ritchey first came in contact, with Adel Sirhan when
। both worked at B and L’Molding Supply Company i.n Pasadena. In

July 1967, Mr. Ritchey and Saidaiaah Sirhan shared an apartment 
i '
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together at 1659 North Lake, apartment number seven, Pasadena.
‘ • This relatoonship was dissolved in November 1967, when Saidallah 
* accused Mr. Ritchey of stealnng a revolver, and $65.00. Mr.
j Ritchey stated he was not a close friend or acquaintance of
I . Sirhan’s He describes Sirhan as a loner who asked questions
| concerning politics, bur never did discuss politics, or express
} any pooitical view point. . _

! RITCHIE, HUBERT (MRS) .

J Mrs. Ritchie stated that she was present on May 16 or 17, 1968,
j when tie gua.de of their Holy Land tour advised his customers
t that Senator Kennedy had been shot. She stated that the guide
j matte similar staeements when questinned by tour members on
j subsequent mornings and never retraced his statements.

■ RITTENHOUSE, JOHN ■ .

Mr. Riteenhouse advised investigators that Richard Megown had 
. made staemaents indicating that he hated the Kennedy’s and felt 

that they all should be kiieed.

| RITTNER, RICHARD

; . Mr. Rittner stated that on June 4, 1968, he arrived at the
‘ Ambassador Ho^l at.approximately midnight. He was with Andrea 
j anid James Busch. They stayed in the vehicle and lisinied to
| Kennedy‘s speech on radio and a request for a doctor. Rittner .
| advised that he observed a male and female hurriedly walking 
I past/, their car. Rittner asked- themale what- happened and he
j repieed he was a waiter, and was shaking hands with Kennedy when| he observed the suspect pull a gun and shoot Kennedy. Rittner 
’ and companions then went to tie Raaferty Headquurters where 
■ they remained.

RIVERO, FILIIEEROO ■ .

Mr. Wv^o, publisher of the Cuto newspaper I- Frensa, reported 
interveewnng Jose Duarte. Rivero stated that Duarte identifeed 
a man he argued with at a Peace and Freedom Club meeeing, as 
Sirhan. • ’ •

ROBERTS, MAVAS

Mrs. Robeet’s states she is employed as a waitress at the 
Samoa House. She stated she was working on June 11, 1968, and 
had a conversation with two women regarding the Robert Kennedy
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assassination. Mrs. Roberts stated she and a friend, Norma 
Root, went to Las Vegas during the week of May 19, 1968. Wile 
at the Sahara Hotel, Norma Root injured her elbow and was sent 
to a doctor. Mrs. 'Roberts advised that the doctor told her 
freond, there would be another Dallas ie Los Angeles. Mrs. 
Roberts stated,she didn’t pay any attention to what the doctor 
said, because in her opinion the doctor was some kind of a 
kook. ’

ROBERTSON, DALE

Mr. Robertson is a television and fim actor. In connection 
with his breeding horses, Robertson stated that he had in the 
past, stabled some of his hor-ses at the Corona Breeding Farm 
in- Corona. Mr. Robertson did not employ any exercise boys and- 
had no knowledge of ever seeing Sirhan. Mr. Robertson mentioned 
that he had been contacted by a representative of Life Magazine 
and was inoormed that it was aiegged'that Sirhan had approached 
Mr. Robertson during a public horse sale and asked him for a 
job. Mr. - Robertson damned he had no recollection of the 
incident. ■ .

ROBERTSON, DONALD R. ' ■

Dr. Robertson. i.s head of the Psychology Department at Woodbury 
College in Los Angeles. On June 6, 1968, in the school 
cafeteria he over heal'd George. Issa talknng about the assassina­
tion. Dr. Robertson talked to Issa who stated he knew Sirhan 
socially, and that Sirhan was a good.man who had done what was , 
n^eeded to be done. Issa was described as a twenty-two year oi.d 
Jordanian or Arab. Dr. Robertson stated Issa belongs to the 
Jordanaan club in Pasadena. ' •

ROBERTSON, LOU ' ' '

Mrs. Robertson stated that her husband, Dale Robertson, boarded 
horses at the Granja Vista. Del Rio Ranch, but he had not hired 
Sirhan. She stated that she had not heard of Sirhan pri.or to 
the assassination. ’

ROBEY, KING

Robey, of King Robey Company Realtors did n^t know Sirhan 
personnaiy. He said that a bank purchased the house at 1321 
North Monitor Avenue, Pasadena. The house was torn down in 1960 
or 1961 to make a parking lot..

ROBINSON, DAVID . • '

Mr. Robinson stated he was present in the Embassy Room on June
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5f 1968, at the time Kennedy was shot. He did not see the 
actual shooting, but heard the shots, which sounded like fire­
crackers. Thirty minutes before Senator Kennedy came to the
Embassy Room, a man wearing a blue jacket and blue jeans 
atternpted to get onto the stage and Mr. Robinson made him leave 
the stage area. After seeing Sirhan’s photograph he stated 
that Sirhan was possibly the same man, but he couldn’t be sure.

ROBINSON, DAVID A. ' '

Mr. Robinson assistant director of Admissions, University of 
Southern California, stated that he was unable to locate any 
records that showed the Adjulmajdd Abdullah Dabbas was a student 
at the school. .

r

ROBINSON, ELIZABETH ‘ ■

Miss.Robinson teephhoned the Kennedy headguartess and volunteered 
her services as a campaign worker. The call .was received by 
Khaibar Khan. She stated that shie did not engage in any type 
of campaign work. . * .

RODRIGUEZ, ROBERT ■

Mr. Rodriguez is the.co-owner of tel Rod Rubier Company, 3434 
South Saviers Road, Oxnard, Callfhrnla. He advisee that he 
had.never met John Fahey and was not familiar with Cal Tek 
Industries. He checked his records and stated the records •

.refeected they made a purchase from that company on April 15, 
1968. ’ ■ '

ROGERS, LINDA •

Miss Rogers was a teller at the United Califsrnil Bank, Raymond 
and Colorado. She stated that Linda Posey had been in the bank 
several times to pick up food sisamps. Posey was on county 
welfare and lived at 2109 Summit Avenue, Pasadena.

ROGERS, WARREN • • ' .

Mr. Rogers rode in the ambulance which took Senator.Kennedy 
foom the Ambassador Hotel to Central Receiving Hosprtll. Rogers 
wrote an article for Look Magazine describnng the, incident.which 
was found to be very inaccurate and critical of the way things 
were handled by the police and the hospital s-^ff. Rogers stated 
that he "just wrote what he saw." .
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yOlM LEONARD J.

CaPta•in_Rohml„rla assigned to tie Public Aaanmlllc|n Unit of the 
L;OLAn?nlnlVtree?arP ft^^^ an0.was.°n duty at the Ambassador 
hoSI at.^hS JO °- thn laalaaxnltion. He was first assignedto t-® ffth floor of ths hotel, then went to ths Gold Room 
db^nt-® Opn®Cn™Hn was at tnat licltion at th® ties of tn® shooing. H® helped knnp tie crowd back from Elizalstn Evins 
aft®: s-® was briugnt into t-® Embassy Room. He later assisted 
^SPoIic® by keeping witnesses separated. He stated that h® 
0i0 not obsnrvs Sirhan prior to ths shooting.

ROLEN, MARGARET

mM1?^®* R^nn was employed as a allea clerk for John H. Weidner’s HH -1 °0-Sbor® ^citeO at 7822 East Florence ^^,^0^!
Tn® o^dLy^ th.ing sh® could recall about. Sirhan wls that h® hP0 
ma0® 0elihsriss to gnr stors approximately three times a week - rom D^bnr 1967 to March 1968. He bsuyaLly rSSLlSS lo eA
t'osfftSeSn OinU?®3 on nich delivery. She reclined that Sirhan 
wis Lhery^^e lnd cooperative young man. When he was asked 
his name hr .replied, "caoi me Sol.y g w^ ^k®0

ROMERO, JUAN

RrmrHLar'vVadfia the Ambassador Hotel at approximately 3:30 p.m. 
OnJUntA 1968’ He is employed by the hotel as a bus boy and ahS ???t^0 Service’ Rojero was in the Embassy Room^during
^Sr/i^ y- SPe6CJ“ Upon completion of the speech he rusheu into the pantry where he waited to shake hands with the Senator 
Sr ^2^ m^ed the pantry walking toward Romero"^ 

oneongthands/nrou'6’ JKenneOy shook hands with Romero and moved st^ps forward- Romero then noticed Sirhan reach over 
At thU k®* in what appeal to be an effort to shake hands. 
a guneD0lmtemO^ he 5nar0 ,^0 fire and observed Sirhan holding 
Pliun Pioa^?0/\ 2? rs held' He watched Senator Kennedy g 
pothc -ft hands„to his forehead, stagger backwards and stumble 
ahnrnnhfa!ir;toHe^h^C;o the Senator’s side and placed hio hands 
ph^o^SJS! nead^ Several people moved forward taking
Sacogrl?^ ^ 2 handed a rioarY to Romero who in return
placed. if. Kenedy’a nand. He noticed Paul Schrade on the
pioord h® wit- blooe on nis forehead. A male caucasian
^ed lhCilt!-Uneer the Sennaor's helO as Mrs. KennnOY lp^riachnd. 
S^han ^hn\ataa0 up and walked three or four steps to ascertain 
and a* .captured-: He observed Roosevelt Grier, Decker,
not ^o u^O®1^®®0 men holding Sirhan on the table. He did not s®® Sxrhan prior to the incident in ths pantry.

I
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ROMLEYf FATHER PAUL

Farther Romley is pastor at St. Nicholas Orthodox Cathedral, 
2300 West 3rd St., Los Angeles. Father Romley stated he was 
familar with the Sirhan family bu-t knew very little about them.

Father Romley gave services for Ayda Sirhan who died March 20, 
1965. It was at that time the Sirhan family learned that 
Ayda had been secretly married to a Mr. Mennell of Palm Springs, 
Caaifornia . .

RONE, RONALD B. . ■ - .

Mr. Rone lives at 677 South New Hmpphire, Los Angel.es. He 
stated that he arrived home at 6:30 p.m., and did not see a 
car resembling Sirhan's parked in the 600 block of South New 

■ Hammshire.

ROON, DAVID ’

Roon said he had Iveed at 680 East Howard Street for the past 
three and one half years and was awa:re that Sirhan resdded one 
door away at 696 East Howard with hi.s mother and several, 
brothers. He was acquadneed with them on a casual basis but 
di.d not know; one brother foom another except that he did 
recognize Sirhai. He only spoke to them on three or four 
occasions during the past three years and found them to be very 
qUiet, reserved peoplLe. A girl that he and his wife know by 
t^he ncMe.^f Beverly Corey is a belly dancer at the Fez Club in , 
Hollywood, he did not know if Beverly knew Sirhan Sirhan, but 
he did know that on Wednesday, June 5, 1968, she went to the 

■ Sirhain home and used their tehphoone to make a tedephone call. 
He dejscribed Beveely as bei.ng a person who was against vioeence 
and’ho.to his knowledge, had no pooitical or religoous 
afilllaioon. , -

ROOSE, ROBERT

Mr., Roose i.s the manager of Bob’s Restaurant, 1600 East Colorado 
Blvd., Pasadena. He advised dniestfgators that he recaHed 
seeing Sirhan inside hts restaurant on several occast-ons but 
does not remember seeing anyone with Sirhan. He could not 
recall seeing him on June 4, 1968 .

ROOT, NORMA

Mrs. Root stated that she and a frennd, Roberts Mrvas, went to 
Las Vegas during the week of May 19, 1968. On May 23, 1968, 
she hurt her back and was sent to a Dr. George Kleifgen. The 
doctor stated that there would be another Dallas i.n Los Angeles.
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He also talked about Communism and the fact that he belonged 
to some type of politccal organization.

ROPPO, ROCCO • - ,

Mr. Roppo dmmeedately recogniedd a picture of Sirhan. He said 
that the Sirhan family was living in the house when he purchased 
it about five or sax years ago. Sirloin was about 16 to 18

...years old at the time. He did not know them well and never 
heard the family speak of politCcs or of Jordan.

ROSEN, RICHARD • .

Rosen stated that he was an advance man for the Kennedy campaign. 
During the Sennaor’s speech he was on the steps at the east 
sa.de of the stage. After the Senaaor's speech he and another 
advance man. Jack Gallivan preceded ’the Senaaor into ahe panary 
area by approximately fifteen to twenty feet. As they approached 
the Colonial Room he heard shots and turned around, observing 
Bill Barry grab the suspect. A short tmtie later, Roosswet • 
Gier and Rafer Johnson came upon the scene. When the shooting 
first started. Jack GGHvain ran back towards the general 
dir^tocm of the shooting and grabbed the suspect. Rosen ran 
out a side door and tried to fnnd some help.

ROSENBERG, LOUIS M.

Mr. Rosenberg was an ldvaacl man for the Klaaedy Staff and 
registered at the Ambassador Hotel ten days prior to the 

■ shooting. On June 4, 1968, he was in the Embassy Room but left 
and attempted to return a half hour before the speech commenced. 

,He was prevented from entering by a fire marshal so he entered 
the kitahea area foom the lobby and walked through into the 
Embassy Room. At the time of the speech he was standing on 
the stage with the Senator. He foUwwed the Senator off of 
the stage and was iifteei feet behind him. At the teml of the 
shooting he was in the foyer leading into the kiCahea. He 
heard the shots but thought the noise was foom dishes ialaing 
on the ilolr. He did not know what had occurred unnil he saw 
Klaaedy lynng on the four. He saw some men wrestlnng with 
another man, but he did not see the mrns face, tie assisted 
in holding the kitehla doors closed because numerous people • 
were trynng to gain entry. He rode to Central Receiving 
HolpPtll with Stanley Shaapro. •

ROSENBLOOM, MAXIE

Mr. Rosenbloom stated he has known Jerry Owen for approximately 
40 years. He stated that after the Kennedy shooting on an 
uarlclleed date, Owen told him that he was in possession of 
information regarding the shooting of Senator Kennedy. When
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j Rosenbloom asked Owen why he had not given that infomation to
r the police, Owen replied that the police would contact him if
- they were intereseed. Rosenbloom stated he does not know Mr. ‘
'- john Chhistaan and that he i.s not associated with Owen in any
I ' business venture. Rosenbloom stated hi.s association with Owen 
1 revolves around their boxing interests. Rosenbloom stated he
1 did not recall an incident wherein Owen refused to go to a
£ meeting of the "Saints and Sinners" before or after the Kennedy
I shooting. '

-ROSENGARTEN, dick . „

‘ Mr. Rosengarten was a newspaper reporter for the Torrance Daily 
Breeze. He arrived at the Ambassador Hotel on June 4i 1968,

’ . at 8 p.m. During the victory speech he was standing near the
■ platfom where the television cameras were located and upon
i comppetion of the speech he moved toward tte podUum and took a 

picture of Senator Kennedy. The Sena-tor then left the stage 
and he heard what sounded like baiooons bursting, then a woman 
saying, "He's been shot, he's been shot; ohi my God." He also

■ saw Mrs. .Evans lying_on a t?ble wUle a ^n and cotter 
person administered fisst-aid. He left the Embassy Room and 
entered the Hobby where' he remained mt:til he was permiteed to 
leave by the police. . .

* ROSS, KAREN •

’ Ross observed a woman wearing a pol.ka dot dress at Kennedy
j Ambassador Hotel rally Junie 2i 1968.

; ROSSi TERRI M.

| Miss Ross stated that she observed a woman, possibly of Latin 
* extractoon wearing a white dress with blue dots in.Vm de Camps
• cafeteria loca-eed in the Tihhman Building on Wilshire Blvd.,
| near the Ambassador Hotel. .

a ROTHBURG, JAMES .

| Mr. Rothburg was employed as a security guard at the Ambassador
| Hotel. He took over the guard spot at the employees entrance
j to the hotel just prior to the shooting. Thi.s is at the south
| side of the south courtyard at the rear of the hotel. He
1 . learned of the shooting foom two young girls t:hat came: down
f the outside stairway on the south S3.de of the Embassy Room.
f He did not observe a girl in the area wearing a pol.ka dot dress.
I He di.d not see the suspect prior to or after the shooting.
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i ROTHSTEIN, ALIEN . •
j ^J Rothstein was at the Ambassador Hotel with his wife, Linda,
| on*June 4, 1968. During the victory speech he was seated in
’ - the’hallway behind the stage ante-ooom and remained at that 
* location until after the Senator passed. As the Senator enured
f the kiCchen he began to foioow and was at the swinging doors of
I the kiChhen when he heard two explosions fol^wed by a flurry 
! of explosions in rapid succession. He saw Willaam Weisel fall
j .to the floor. He went to the ante-ooom to see his wife and
I then returned to the kiCchen when he held the door closed to
- keep people out. He did not see Sirhan.

ROTHSTEIN, LINDA * , .

A Kennedy girl, she went to the Ambassador Hotel on June 4, 1968, 
■ with her husband, Allen Rothstein. She was statooned near the
1 swinging doors to the kiChhen ante-romm most of the evening,
j and later moved to the hallway behind the stage ante-worn,
j After his speech the Senator walked through the haHway past.
| • her locatoon and into the kichhen. She heard several explosions 
| that sounded like freccrackers and a,large crowd of people
■ surged out of the kiCchen into the anteroom. Allen came ■
‘ out of the kiChhen and asked if she were all right. When ehi
| replied i.n the affrrmative. He retunned to the kiCchen and
I Closed the door. She remained in the ante-oomm unil Senator
| Kennedy was removed to the hospital. She did not sii tie
। shooting or the suspect. . . '

j ROUSEVILLE, MICHAEL '

r M:r. Rounteivlle stated that he was in the Ambassador Rocm when_
; he liarnid of the shooting. IIe reported observing a young girl
j givnng out infomation about a girl in a polka dot driee. He
* stated that the girl was in a very iootirnal state and wuld
( have said anything. ,

ROUNTREE, WALTER

Mir. Rountree while employed as a California Assistant Attorny . 
General met Mr. Leslie Hertz.

ROWLAND, JOHN -

Mr. Rowland i.s the owner of Big Brother Cleaning who ^mdH^d tie 
maintenance at the Kennedy Ciadqqnrtir.s, 5615 Wilslii^ Blvd., 
Los Angeles. He and his men worked at the headquarters.between 
5 and 6 a.m. He stated that he did not recaal ever seeing any­
one resembling Sirhan Bishara Sirhan coding to the headquarters 
while he was there with his cleaning crew.
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Mr. Rownd stated that Sirhan. and Edward Van Antwerp shared an 
apartment at 1830 Sth St., Norco for approximately four months.
ROWND, IDA ,

Mrs. Row^cl stete? that Sirhan had resided for about four or 
fve-^ths i-n °ne of txhie smll houses she rents at 1850 5th 
Street, korco, California. Sirhan never paid the rent or 
rented this place in his name, and she believes that he rented 
the place with Eaward Van Antwerp.

ROYER, JUDY ' ■ '

Miss Royer stated she arrived at the Ambassador Hotel at 3 or 
4„p:m.'..onJUne 4, 1968. She went directly to the staff area 
on the west sicle of the stage. She stated that during the 
speech she was in.the pantry area near the double doors at the 
time of 3he shooting. She was near the steam'table walking 
t'?wardJ-he Colomal Room. She stated she heard about six shots 
wither a pause and observed a struggle with the sUspect. Miss' 
Royel stated she checked the ante-room and kiCchen area eaaller 
y^Jhe ^^g to "chase out" people who didn't belong. She 
S.tate^Ltha^,an„hrur or two prior to the shooting, she told the aspect to leaie the anuei-rrom<, When she last saw the suspect 
he was walking through the door into the Embassy Room. She 
stated she did not observe anyone with the suspect. •

RUBIN, BARBARA

Mrs. Rubin stated that she arrived at the hotel with her 
hu?andf LonBrnce Rubin, ^t approximately 11:55 p.m. After 
Ke^e?^ commleted hns speech, she went into the ante-oomm and 
saw the Senator walking toward the kitchen. As the party entered 
the doorway to the kicchen, Mrs. Rubin foiowwed Paul Schrade. 
S’ Rgub:n_sta??d?hat .tCl crowd.was very pushy, and the next 
thing she recalled was hearing three shots, a pause, then five 
more shots. By the third shot Paul Schrade was lying at her 
feet. She lmmmlillely dropped to the foor and remembered 
puling do™ a blond haired woman who may CiV1 been Valerie 
Schh^e. Mi^s. Rubin crawled along the floor and hid behind a 
thal■r• W-i^m Weesel, onl of the victms, then fell into the 
^.air and said, I’ve been hit." Mrs.- Rubin did not see the
suspec\aVhis tme and ^uI? irt identify him. Mrs. Rubin 
stdie? that when sCi and her husband walked tCrroUgC the kichh^ 
° the Embassy Room prior to the speech, she i.s sure that she 

saw uIi1 suspect somewhere between the end of the room and the 
ice m^C4nl. Hewassi’t dressed like the rest of the workers and 
was.standing stm whereas everyone else in the kiden was
•oving aiowM. She was quite sure that this man and the rnan 

s e l.ater saw on TV as Sirhan Slr:hli is the same person.
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pUDERRLAN, HARVEY

. Mr. Ruderlan was the Finance Director of an organization called 
"Students for Kennedy. He was staying at the Ambassador Hotel 
and went to the Embassy Room at 6 p.m., on June 4, 1968.- He 
remained there until 11 p.m.( when he reUunned to his room.
Ec later stunned to the Embassy Room but was refused admittance 
and again retunned to his room, where he learned of the shoot- ‘ 
ing over the televisoon. •

RUIZ, ERNEST ALFREDO .

Mr. Ruiz stated he and his wife were standing outside the 
Embassy Room at approximately 12:15 a.m, on June 5, 1968. He 
observed a male and female run out of the Embassy Room. The 
■girl was wearing a polka dot dress. He later observed the 
same man outside its hotel when the police were taking out 
Sirhan. The man shouted "let’s kill‘the bastard." Ruiz noted 
that the man was.the only person in the crowd shouting to kill, 
the suspect. Ruiz identifeed a photograph of Beverly Corey as 
looking Ikke the female. . '

; RUMLEY (MRS)

. Mrs. Rumley stated that she attended a Kennedy rally in Long
Beach on June 3, 1968. During the meeting she observed a

5 young man heckinng the Senator,. She stated that he was very
' rude and. probably connected with the shooting. She was not at
t the hotel at the time of the assassination. .

‘ RUS, DONALD C. , . •

• Mr. Rus was an ambulance driver for the City of Los Ange.les and
' was working on June 5, 1968, with his partner, Tom Raatiff, i.n
J ambulance unit G-15. He was at the Central Receiving Hoosptal
| when a taxi cab arrived. One of the passengers had been shot.
| He assiseed i.n rernoving the person from the cab and placed him
| in a wheeechair. The man told him that Kennedy had been shot.
J Ambulance unit G-18 then arrived at the hospital and he assisted
I in removing Robert Ktnntc[y foom the ambulance. He saw Mrs.
I Kennedy and Bill Barry inside the ambulance. As he was entering 
| p^a^^t Room numbe two, he saw Mrs. Kennedy grab a camera ■
; fomm a news cameraman and knock it to the focor. She swung at
| the cameraman and hit him in the chest area. Barry jumped over
i the steetcter and attacked the photographer and they wrestled

• with each other for a few seconds and were separated by officers. 
He then wheeled the stretcher carrying Senator Kennedy into 
room number two and help pla.ce him on the treatment table. 
Inside the room were doctors, nurses and members of the Kennedy 
group. ■ .
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pus then drove to the Ambassador Hotel with his partner, Tom 
Katliff. Upon arrival he was guided to tie rear entrance^to 
the hotel. He was guided to the freight elevator and upon 
trrivtl on .’..the third floor located a victm in the corridor. 
The victm^ injuries were not critical and Rus told him tMt a
Private ambulance would take him. He was led into the Embassy 
p .Room where he fouind Mrs. Evans. He examined her and deteminned 
she had a laceratoon on her forehead. He also examined a 
photographer wto had been hit on the head ^ith a camrn. He 
pook both patients to the ambulance and proceeded to the Central 
Receiving HoosPtrl. .

At 1:00 a.m., he assisted O.n deliverngg the Senator: to an 
ambulance. Other members of the Kennedy group also tordea to 
ambulance. They were delayed in placnng to Senator in toe _ 
ambulance due to corrddors being crowded. to Senate wrs ueing 

• transfered to Good Samaritan Hoosptal. •

RUTHHIARDT, HENRY J., JR

J . Mr. Rittihardt, formerly employed at the Broughton Book Store, 
recognized Sirhan as a regular, c^torner of tot ^ye- H® saw 

; him five or six tmes during the several months prtor.to the . . 
| sliooting. Sirhan always looked for books on Metaphysics, Cultim
: and Eastern Religouus Teachings. On one occion he asked for
s ' books on Black Me^ic. He treed to engage Sirhan wto was always
' alone i.n conversion but was unsuccessful. He wouM read bo°ks
| for a long period f trne, ton purctoe to tok, P^n^
j cash. He l.ast saw Sirhan three weeks prtor 1° tto ^sas^nat^n.

I RUTLEDGE, JOHN D.
j Dr. Rutledge advised that Sirhan was referred to Mm by Dr. E.

Gordon Ktehn for an x-ray of an eye. He toted -tot he Mok to
x-ray on February 21, 1967, at o0s Ofto. He added tot to 
x-ray discOsied no evidence of rUnolmarlty or bone d.amrge to 
the orbit. . .

RUTLEDGE, QUEEN

Miss Rutledge arrvved a to hotel at 11:30 p.m*' June 4, i"8' 
and entered to Embassy Room by pushing past to guards. to 
did not wear any idintifccttlon or Kennedy buttons to . 
observed Senator Kennedy and Jiffe Unruh rs they passed on ^.thei. 
way into to kicton. She folded and obfirvid ^ten he 
raised Oo.s hand and freed three fOltf. She next rical.ied 
getting upon a table in the pantry and observing the struggle 
with Sirhan.
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. . RYAN, WILLIAM E.

• Mr. Ryan stated that his stepdaughter, Eileen Murphy, had
' been engaged to marry Adel Sirhan. She met Adel while she was 
' ^ployed as a dancer at the Fez Supper Club. Mr. Ryan has been
• to the Sirhan residence one tme, but did not recall anything
' about Sirhan. During the visit to the Sirhan residence, Mrs.
: Sirhan gave him a copy of a book, which stated, "Either
j communism will Rule The World or the Catholics Wiil Prevent It.”

J - RYMAN, EDWARD L. ’

f Mr. Ryman stated that he atendded the Rosicrucian meeting on 
! May 28, 1968, and rlcl^ed seeing a stranger at the meeting,
| but could not describe him, except to say that he v a rather
* sman person who took part in a dlmoostration. : . stated that
i he was never close enough to the stranger to be able to
i idrnnify him. /



SAARINEN, ERIC

Mr. Samnen xs a photographer with the U.C.L.A. Motion Picture 
De?aSmSr<-hHe w"^" the Ambassador Hotel on June 4, 196 8, 
?n? filled the crowd prior to and during the Senator's speech 
After/e?!10^* trtfilo, a friend, Al Tokunow,though?P^ 
one of dw sublets xn the film looSed li°e oirhtn B.sivtat0 
Sometime prior oo the Demooratic Convention, the original film 
andenlcirgement^s were stolen from iokunow" lockeo at^C^Am 
He refused „o specul-rte on who Mght have stolen tie films.

SABHA, MARWAN M.

MT* Sabha was ineveewed after Mary Girngreco reportedly tojd 
onJudePrmjgrer she ^"rd^e "^ of Sirhan in his apartment 
on June 4, 1968. h® stated that he did not know Sirhapano "ad 
never heart of him prior to the assassination. Si" "nd had

SABHAs SIGRID
l

ShaSabhrdSOttiU^^ a"d her husband (Marwan Mohammed
^"biedv Shrece ^l0 dlscussed the tssassinttoon of Robert
prinnrdto cSheni^0UrVXtarrttOh and lived in Munich, Germany, 
prror to. coming to the United States. She married her hush™"0 
AnJ0rdthXtnh"ttUretheO•^t at Cilifornia State College i.n Los' 
AwgU uS.,:,Shu, stated "e^er she nor her husband is acquainted 
a rhoohehthf0s^hhS„fam■|0■ „She hetrd f™ mutual fresnels, that 

bro ner a ^.rh"" s pltyed a muuicrl insruumuht r.n a group 
aatrhaPat0US t,tA ted Amuic"n-Artb Club at St. NichgrasPCannedr"! r.n Los Angeles.

i

SACCOMAN, MICHAEL ANTHONY

MAA0?0"" w"^ the San Gatbiel Valley Gun club on June 4 
^P.o.'-"*1 Pm m0 f<ee- his aaoSi^Sx-

reVolTrn om positlon six or seven’ There were two other 
anoPtwentvtfeurtn'ge/l Jm w^ ^x^ between target twenty-one 
twenty ?-fo ' Sirhan was fi-ring on targets fourteenehroughOXT.^TV"1® ov^ and began talknng so hum and com.- 9 
SiihtUe ^ZU-^ " P^tty nice gun and asked to see it:. 
Sirnr"qfiueS•niS gu"' and he went over to Sirhtn's position "nd 
foehVvS rh"n s, gun but put it down because "he didn’t wtnt it 
with a su£rtnbhisehtndr /The gu" wrs " cheap model .22 caliber " short b^red, blued spots o" the barrel and cylnnder,
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and the remainder was painted black. When Sirhan was firing, 
Saccoman’s gun, hewas bench resting it and burned his linger. 
Sirhan alls;0 gave him some bullets which mere mtni-mags. He
asked Sirhcn why he was shooting holOow points on the range, and 
Sirhan stated that "They were all he had." He thought this was 
strange because Sirhcn had severe boxes of cheaper a—nition.

Sirhan commented that he bought his amrurition at Lock, Stock 
N BB^e" on Rosemead Boulevard below Huntington Drive. Sirhan 
further commented that he paid forty dollars for his gun, bought 
“Sm * ffe?nd.and °as.teinking of trading the gun. They 
talked tat hunting, Md he told Sxrhan that it was difficult 
hmting with. a .22 pistol, and a probeem to kill anything legal­
ly. Sirhan commented, "Weei, this can kill a dog," He asked 
Surhm how,he ^^^d to shoot so well, and Sirhan commented 
thaJ 5e?rd on^ been shooting for a couple of months and that he had l^r^d to shoot up north. Si retied, also told him that he 
lV^d-in Pasadena and that the Civil Defense Training Center was near his housB Sirhan shot at least one hundred rounds and seemed extremely nervous about checking his target. Sirhan 
would sh°ot and then thoow his empty 'casings on the range.

SADLER, MAX '

Mr. Sad^r is a parts manager at Don Mundy Buick, 350 South 
Osonard Boulevard,. Osxnard, Caaifornia. He stated he has worked 
for.ths company sinre October 1, 1967, does not recaai ever 
having met John Fahey or making purchases from Cal Tek Indus- 
trees« His records reflect no purchases foom the company.

SAKAJIAN, ANTRANIAK G.

Mr. Sakaaicn stated that he and Stepan Aserian were in the 
Cedars Rest^rent at 1566 Hoiywwood Boulevard on June 6, 1968. 
They overheard a conversation between the owner of the restau­
rant, Abooujaaly, and a person he identifeed as Adel Sirhan. 
He heard Adel remark, "I don’t know what’s going to happen.
It looks like they’re looking for a girl.who was seen running
away.' Aoourjaily then.said, "Thwatt’s okay, I'm sure th^y’H 
h^e care of it.” Sakaaian then heard a woman who he thought 
to bs^ths oner’s wife say, "Why did they want to do that?" 
Sakaaian s^ted that the entire conversation was in Arabic 
which he understands very weei.

SAKAJIAN, JOHN • ’ ' ■ ■

Mr. Saka aim, an Arabian, was contacted after invsstdgaUoss 
were advised that he urnrged a Sheei Gas Station and hired 
young Arabs. He stated that he no longer owned the station; 
he was foom Jordan but did not know Sirhcn. He added that he 
dd’^ young Arabs at the station, and Ma employees were
both Amurlcan boys. .

fs
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SALAS? MARIO

M^ Salas was engaged in building a wall at the Corona Police 
Department Range on June 1, 1968. He stated he arrived at 
8 a.m. and was We first person present. He further stated 
he recognieed Sirhan’s photograph but only foom the newspapers.

SALAZAR, MARIO ■

Mr. Salazar, who lives one block foom the Sirhan residence, 
stated that on June 5, 1968, he walked past the Sirhan house. 
He admtted telling Mike Hope that he had been in Sirhan's 
home but in fact lied. He denied making, any statement that he 
knew the polka dot dress girl..

SALEH, ABDUL ' .

Mr. Saleh stated that he met Shharf Sirhan at the Wooden Shoe, 
Figueroa.and York, six months prior to the assassination. He 
accompanied Shaaif to the racetrack, where he lost all his money. 
He stated that he had not seen Shaaif since that teet and had 
never met Sirhan Sirhm. . ■ •

j SALEH, ALI

I M? Saleh seated that he knew Shharf Sirhan and reportedly saw
' him at We Wooden Shoe, Figueroa and York, or at the Fez. He
; . stated Wat he never met Sirhan SiWcm.
I ,1 ’ ‘ •

J SALEH, MUSTAFA ■ . ■

| Mr. Saleh has known Shharf Sirhan for five years. He has
} frequented We "Fez" restaurant and We racetrack with Shalif
* many teets. Mr. Saleh met Sirhan B. Sirhan on one occasion at
| the racetrack at which teet Sirhan gave him a tip on a horse.•
j Saleh never discussed politics with either Sihhan or Sh^arf.

j SALEH, PARY '

I M^ Sa^'s ^ was recorded at We campaign headquarters by
j Khaxbar Klian. Investigation disu^eed that Miss Saleh was in
i England at We time. .

SALENGER, LUCY LEE

toss SHenger was a secretary in We Kennedy Campaign Head- 
| quarters and on June 4, 196 8, worked at We Anchor Desk in We
! ' Embassy Room from 9:30 a.m, unnil after the shooting. ' She
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oassed through the kitchen four times during the night and saw 
Nothing. Her wallet, lost during the evening, was found in 
one of the mens rooms at the Ambassador Hotel and was turned 
over to Officer K. E. Vogl by Miss Trudi Jennings.

SALISBURY, MIKE

Mr. Salisbury went to the Ambassador Hotel on June 4, 1968, at 
8 p.m, as a freeannce photographer. He was on the stage when 
Senator Kennedy gave his victory speech. He was two or three 
people away foom the Senator on his left side taking photo­
graphs. As the Senator left the stage, he went to the kitchen 
doors and attempted to enter. There was a large crowd and he 
saw a tommmoion and heard people streaming "The Senator has 
been shot." He retunned to the Embassy Room and remained unnil 
the Senator was taten te tee hospital. He took seventy-two 
photos. He has seen picUures of Sirhan but cannot recall see­
ing him in the hotel.

SALMASIZADHE, VANIK .

Mr. Salmasizadhe attended a Peace and Freedom Party meeting on 
May 21, 1968. The results of his interveew and the Jose Duarte 
investigation are recorded in the portion of this report dealing 
wite aieeged conspiracies. ■

SAMS., JODIE'

Mr. Sams was an assistant steward in the Ambassador Hotel. He 
stated that on June 3, 1968, between 10 p.m. and 11 p.m®, he 
was working in the coffee shop on the Casino Level. He was 
placing dirty dishes on the conveyor belt when a young male ask 
him, "How do you get out of here?" He told him if he was a 
guest, to leave by the Wilshire Boulevard, exit; but if he was 
an employee, to leave by the rear exit. The young male stated, 
"im going to leave this way," and went through the Wilshire 
Boulevard exit. Seims examined a photograph of Sirhan and 
stated that it was not the same man he talked to on June 3, 1968.

.SANDERS, KERMIT

Mr. Sanders stated that he met Sirhan at Hoiyywood Park Race 
Track on ter^ occasions; the first being in Apiil 1968. The 
first meeting was at the club house bar and lasted for approx­
imately an hour. On that occasion Sirhan was accompanied by 
another Arab who appeared slightly older. The older man placed 
Siren’s tets which averaged approximately ten dollars per race. 
Sander's saw Sirhan on two other occasions, but could not recaH 
the dat.es. . .
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